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Če koga letošnje vreme pošteno jezi, potem to zagotovo velja 
za kmetovalce. Trava bujno raste, ob dežju in vetru že polega, 
spodaj celo gnije, pravega vremena za košnjo pa ni. Seno bo tako 
zanesljivo slabše kakovosti. 

Občina Velenje 

Izkoristiti je zato treba vsako priložnost, vendar so redki, ki 
se jim to posreči (tudi po zaslugi »delno spremenljivih« vreme-
noslovcev). 

(s. v.) 

Seje zborov občinske skupščine 

Priznanje začasnemu 
poslovodnemu organu 

V ozdih upoštevajo resolucijske usmeritve 
Resolucija in dogovor o uresni-

čevanju družbene usmeritve 
razporejanja dohodka v letu 1984 
sta se izognila linearnosti in indek-
siranju, saj upoštevata delitveno 
razmerje dohodka in izravnavanje 
razlik v strukturi dohodka med 
organizacijami združenega dela 
enake Podskupine dejavnosti. 

Seveda p^ je povečanje osebnih 
dohodkov vezano na dosego 
boljših rezultatov dela, merjenih s 
kazalci in primerjanih s poprečjem 
kazalnikov doseženih rezultatov v 
podskupini dejavnosti. Sredstva za 
reprodukcijo morajo imeti v 
letošnjem letu hitrejšo rast kot je 
rast dohodka, delež akumulacije v 
dohodku naj bi ostal enak kot v 
lanskem letu. Tako torej delavci v 
letošnjem letu razporejajo sredstva 
za osebne dohodke in skupno 
porabo na osnovi svojih rezultatov 
poslovanja in v primerjavi s 
poprečnimi kazalci enake ali 
sorodne dejavnosti. Delavci v 
družbenih dejavnostih pa v 
letošnjem letu naj ne bi zaostajali 
za rastjo sredstev za osebne 
dohodke v gospodarstvu. 

Poglejmo kako je gospodarstvo 
občine Velenje načrtovalo 
dohodek in njegovo delitev za 
letošnje leto. 

Načrtovali so 44 odstotno 
nominalno povečanje dohodka in 
kar 98 odstotno povečanje 
akumulacije. Tako bi bil delež 
akumulacije v dohodku kar za 46 
odstotkov višji kot lani. Za osebne 
dohodke in skupno porabo so 
organizacije združenega dela s 
področja gospodarstva občine 
Velenje načrtovale v letošnjem letu 
v primerjavi v letom 1983 20 
odstotno povečanje. Po pred-
videvanjih bi tako gospodarstvo 
občine Velenje v letošnjem letu 
povečalo ekonomičnost za 13 
odstotkov, akumulacijsko stopnjo 
za 124 odstotkov, dohodek na 
delavca za 17 odstotkov, predviden 
pa je tudi porast fizične produktiv-
nosti in izvoza. 

Člani izvršnega sveta skupščine 
občine Velenje so na zadnji seji 
ugotavljali, kako delovne 
organizacije v svojih planskih 
dokumentih upoštevajo resolu-
cijska določila dogovora. Večina 

organizacij je upoštevala 
usmeritve, vse tiste, ki pa tega niso 
upoštevali, pa so na to opozorili in 
morajo dostaviti izvršnemu svetu 
dopolnjene plane. 

Pa poglejmo še, kako so se 
gibali osebni dohodki v občini 
Velenje v prvem kvartalu 
letošnjega leta. Za osebne dohodke 
je namenilo gospodarstvo občine v 
tem obdobju 2,2 milijardi 
dinarjev kar je 14 odstotkov več 
kot v istem lanskem obdobju. To 
pa predvsem zaradi prenosa nivoja 
osebnih dohodkov iz meseca 
decembra 1983 ter zaradi poveča-
nega obsega del v TGO Gorenje. 

Če pa primerjamo rast osebnih 
dohodkov s poprečno rastjo v letu 
1983 pa so se ti povečali za 20,5 
odstotoka. Povprečni neto osebni 
dohodek na zaposlenega znaša 
22.667 dinarjev in je za 38 odstot-
kov višji kot v lanskih prvih treh 
mesecih in 18 odstotkov višji od 
lanskega povprečja osebnega 
dohodka. Cene življenjskih 
potrebščin so se v tem obdobju 
povečale še veliko bolj — 56 
odstotkov, tako da realni osebni 

KS Edvarda Kardelja 
Proslavili 
krajevni praznik 
Krajani krajevne skupnosti Edvarda 

Kardelja praznujejo 12. junija svoj 
krajevni praznik. V ta namen so pri-
pravili v zadnjih dneh vrsto prireditev, 
športnih srečanj in podobno. V petek in 
v soboto so potekale v krajevni skup-
nosti očiščevalne akcije, ki so jih 
organizirali hišni sveti, v soboto po-
poldne pa so pripravili še športno sre-
čanje ter šahovsko srečanje, taborniki 
pa so organizirali na »hribu« sredi 
krajevne skupnosti srečanje krajanov. 
V nedeljo dopoldne je nastopila na 
Kardeljevem trgu folklorna skupina, 
tega dne pa so imeli tudi nogometni 
turnir v katerem so se pomerili pred-
stavniki posameznih hišnih svetov. V 
tem času pa je bilo še nekaj drugih 
kulturnih prireditev. 

Praznovanje so sklenili s slavnostno 
sejo, ki so jo imeli 12. junija, torej na 
dan praznika. Na seji so ocenili 
opravljeno delo. si zastavili nove nalo-
ge, podelili pa so tudi priznanja ob 
krajevnem prazniku. Priznanja so pre-
jeli: Boris Jukič, Franc Atelšek, Bar-
bara Tori, Društvo prijateljev mladine 
te krajevne skupnosti. Osnovna šola 
Veljka Vlahoviča in Mirko Temnik. Po 
s l a v n o s t n i seji je bila na Kardeljevem 
t r g u še kulturna prireditev v kateri so 
n a s t o p i l i tamburaši, godba ter učenci 
o s n o v n e š o l e in mladinci. M. Z. 
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aohodek še vedno pada in sicer je 
znašal ta padec v prvem kvartalu 
letošnjega leta 11 odstotkov v 
primerjavi z enakim obdobjem 
lani. Doseženi dohodek je 90 
odstotkov višji kot v enakem 
obdobju lanskega leta, zadovoljivi 
pa so tudi premiki same delitve 
dohodka, saj je naše gospodarstvo 
namenilo za akumulacijo 21 
odstotkov stvarnega dohodka, za 
osebne dohodke pa 39 odstotokov. 
Sredstva za reprodukcijo so 
porastla v primerjavi z enakim 
obdobjem lani za 88 odstotokov, 
ta rast pa je nižja od rasti 
dohodka, torej prenizka glede na 
resolucijska določila. Temu so go-
tovo vzrok nizka sredstva za 
amortizacijo. 

V občini je treba opraviti vrsto 
aktivnosti za hitro in učinkovito 
izvedbo sanacijskih programov, 
saj imamo v tem obdobju za 1 
milijardo 451 milijonov izkazanih 
izgub. Narediti je treba vse, da ne 
bodo nastajale nove izgube ter lik-
vidirati dohodkovno neuspešne 
programe. 

V prvem četrtletju letošnjega 
leta ugotavljamo, da v večini 
delovnih organizacij v občini Vele-
nje uresničujejo planska predvide-
vanja. M. Z. 

,,Delavci Gorenja so dokazali, 
da znajo trdo in dobro delati, da so 
zmožni velikih osebnih odrekanj in 
to je gotovo garancija za uspešno 
sanacijo Gorenja." To je bila ena 
od ugotovitev, ki jih je na seji zbo-
rov občinske skupščine izrekel 
predsednik izvršnega sveta Božo 
Lednik, ko je poročal o izvajanju 
začasnih ukrepov družbenega var-
stva v Gorenju. 

Zbori občinske skupščine so 2. in 
3. junija lansko leto sprejeli sklep o 
izreku začasnih ukrepov družbene-
ga varstva v Gorenju, saj je analiza 
poslovnih rezultatov pokazala, da 
ciljev sanacijskih programov ta ko-
lektiv ne bo uresničil. 

Začasni poslovodni odbor se je 
takoj spoprijel z nezavidljivo dedi-
ščino, saj je diagnoza stanja, ki je 
bila pospešeno pripravljena, 
pokazala, da je v Gorenju potekal 
proces dezorganizacije, da ni bilo 
jasnih razvojnih ciljev, zaostanek 
je bil pri novih proizvodih, sistem 
poslovnih informacij je bil neučin-
kovit, niso bili razjasnjeni družbe-
noekonomski odnosi, manjkala je 
ustrezna kadrovska politika, stra-
šno breme pa je bila tudi devizna 
zadolženost. 

Takšno stanje je bilo predvsem 
posledica razvrednotenja nekaterih 
skupnih vrednot, slabega vodenja 
in neustrezne kadrovske politike ter 
pogostih in hitrih menjav vodilnih 
kadrov oziroma njihovega pomanj-
kanja ali njihove neustreznosti. 
Razlogi so bili tudi v neenotnih po-
gledih na programsko usmeritev, 
na vlogo posameznih poslovnih si-
stemov in na razreševanje tekočih 
zadev. 

Začasni poslovodni odbor si je 
kljub pooblastilom, ki jih je dobi! z 
uvedbo začasnih ukrepov družbe-
nega varstva prizadeval, da bi kar 
najmanj okrnil možnosti samo-
upravnega in družbenopolitičnega 
delovanja znotraj Gorenja in se je 
ves čas opiral na subjektivne sile in 
je tako lahko ob njihovi podpori še 
uspešneje uresničeval zastavljene 
cilje. 

Prvi med temi cilji je bila za-
gotovitev nemotenega tekočega 
poslovanja. Stekla je akcija za 
premestitev dela režijskih delav-
cev v neposredno proizvodnjo. 
Premeščeno je bilo približno 400 
delavcev. Dodatnih sto režijskih 
delavcev je delalo v neposredni 
proizvodnji do konca lanskega 
leta, ostali režijski delavci pa so do 
konca lanskega leta delali v pro-
izvodnji dvakrat mesečno in še 
dodatno po eno udarniško soboto. 
V proizvodno delo v Gorenju so se 
vključili tudi delavci iz drugih 
organizacij združenega dela v Ti-
tovem Velenju in dijaki iz Centra 
srednjih šol. 

Proizvodnja je v Gorenju tako 
iz meseca v mesec naraščala, ve-
čala se je produktivnost, rasel je 
izvoz. 

Tudi za letošnje leto so bili zato 
predvideni novi delovni uspehi. 

Tako naj bi fizični obseg proiz-
vodnje narasel za 26 odstotkov, 
konvertibilni izvoz za 50 odstot-
kov, produktivnost pa naj bi se 
povečala za 19 odstotkov. Delavci 
bi morali poskrbeti za večjo ka-
kovost izdelkov (leto 1984 je leto 
kakovosti) ter zmanjšati vse vrste 
stroškov. Rezultati prvih štirih 
mesecev so kljub vsem težavam v 
glavnem usklajeni s planom. Žal 
pa delovni uspehi niso ustrezno 
finančno ovrednoteni saj je zaradi 
velikih cenovnih neskladij priza-
deta predvsem predelovalna in-
dustrija. 

Med pomembnimi nalogami, 
ki si jih je zadal začasni poslo-
vodni odbor je tudi prestrukturi-
ranje szda. Tečejo pa tudi aktiv-
nosti za povezovanje z gospodar-
stvom Šaleške doline ter z večjimi 
sistemi drugod (Iskro). V sozd naj 
bi se vključila delovna organiza-
cija Birostroj iz Maribora, v pri-
pravi pa je vključitev delovne 
organizacije FEM iz Djakovice. 

Konec februarja letošnjega leta 
je bil pripravljen koncept integ-
ralnega objekta obnove Gorenja. 
Zaradi zahtevne problematike je 
v prvi fazi dana prednost velen-
jskemu delu Gorenja, v nasled-
njih fazah pa bo ta projekt zajel 
vse članice sozda. To je najbrž 
največji slovenski in jugoslovan-
ski svetovalni projekt, saj pri njem 
trenutno že sodeluje 70 zunanjih 
strokovnjakov, iz Gorenja pa bo 
pri tem sodelovalo okrog 400 de-
lavcev. 

V skladu z usmeritvami so bile 
izvršene organizacijske spre-
membe pri članicah Gorenje sozd 
s sedežem v Titovem Velenju. 
Osnovni namen reorganizacije je 
bilo decentralizirati in raciona-
lizirati posamezne poslovne pod-
sisteme. Gorenja ter zagotoviti 
pogoje za samostojnejši razvoj 
novih programskih smeri. Iz Go-
renja TGO so oblikovane štiri 
delovne organizacije in sicer DO 
Gospodinjski aparati, DO No-
tranja oprema, DO Procesna 
oprema in DO Elektronika široke 
potrošnje. Iz DO Gorenje Promet 
Servis pa sta bili oblikovani dve 
enoviti delovni organizaciji s 
skupnega pomena — DO Servis 
in DO Commerce. 

Sprejeti in družbeni verificira-
ni sanacijski programi predstav-
ljajo realno osnovo za postopen 
izhod iz krize. Ob njihovem dos-
lednem izvajanju pa naj v bodoče 
ne bi bilo več izgube iz tekočega 
poslovanja. 

Zbori skupščine občine Velenje 
so po obravnavi tega poročila o 
začasnih ukrepih družbenega 
varstva v Gorenju in po razpravi v 
kateri so bile poudarjene velike 
zasluge začasnega poslovodnega 
odbora za ureditev razmer v tem 
velikem kolektivu sprejeli sklep, 
da se ukrepi družbenega varstva v 
Gorenju ukinejo. g j.. 

60-LETNICA JAMSKE REŠEVALNE 
ČETE — Na rudniku lignita Velenje so v so-
boto proslavili 604etnico njihove reševalne 
službe, hkrati so tega dne organizirali tudi 

veliko republiško reševalno vajo, ki je pokazal, 
da se reševalci vsako leto bolje usposobljeni 

(več na 3. strani). 



KS Šalek-Gorica 

Bogat program v počastitev praznika 
IZ DELEGATSKE PISARNE • IZ DELEGATSKE PISARNE 

Krajevna skupnost Šalek-Gori-
ca praznuje 17. junija svoj kra-
jevni praznik. Na praznovanje se 
že vneto pripravljajo, saj bo pote-
kalo kar nekaj dni. 

Začelo se je že včeraj s kon-
certom pevskih zborov in otvorit-
vijo razstave likovnih in literarnih 
del učencev osnovne šole bratov 
Mravljakov in Kulturno umetni-
škega društva iz Uchingena. 

Danes pa bo v osnovni šoli 
Veljka Vlahoviča kulturno umet-
niški večer, nastop članov OO 
ZSMS iz te krajevne skupnosti. 
Pričel se bo ob 18. uri. Že jutri, v 
petek, 15. junija, bo ob 13. uri 
tudi v osnovni šoli Veljka Vlaho-
viča otvoritev razstave likovnih in 
literarnih del učencev na temo 
Moja krajevna skupnost. Razsta-
vo si velja ogledati, saj bomo vi-
deli, kako najmlajši vidijo skup-
nost, v kateri živijo. 

Tudi v soboto bo pestro. Že ob 
8. uri se bo pričel orientacijski 
pohod članov Zveze rezervnih vo-
jaških starešin in streljale s pi-
štolo. Udeleženci se bodo na po-

Občina Velenje 

Spremembe 
v izvršnem 
svetu 

Zaradi odhoda sedanjega pred-
sednika izvršnega sveta skupščine 
občine Velenje Boža Lednika na 
novo dolžnost v Gorenje, je pred-
sedstvo občinske konference SZDL 
Velenje začelo postopek za eviden-
tiranje novega predsednika in za 
dopolnitev članov izvršnega sveta. 
Na novo dolžnost odhaja v Gore-
nje zaradi kadrovskih potreb. Te 
dni so potekali pogovori z 
možnimi kandidati, v temeljnih 
okoljih pa se že začenja postopek 
evidentiranja. 

Po sprejetem rokovniku naj bi 
občinska skupščina izvolila novega 
predsednika in člane izvršnega sve-
a še pred poletnimi počitnicami. 

Zaposlovanje 

Kadrovska politika 
Danes je v Titovem Velenju na 

pobudo Strokovne službe občin-
skih skupnosti za zaposlovanje 
posvet o problematiki izvajanja 
kadrovske politike, srednjeročnega 
in dolgoročnega planiranja na 
področju kadrovske reprodukcije 
in problematiki, ki peste invalide 
v organizacijah združenega dela. 

Titovo Velenje 

IE. turistični 
ples 

Turistično društvo Titovo Vele-
nje se je tudi letos odločilo, da 
popestri turistično ponudbo in 
družabno življenje v našem mestu 
in zato bo organiziralo II. turisti-
čni ples, ki s tem že postaja tradi-
cionalna turistično zabavna prire-
ditev. 

Tokrat ne bo šlo samo za ples in 
zabavo, temveč za prireditev v 
kateri bodo sodelovale s svojimi 
kulinaričnimi izdelki restavracija 
Nama, Hotel Paka, restavracija 
Jezero in vila Herberstein. Vse te 
kulinarične dobrote bodo po 
razstavi razdeljene med udeležence 
olesa. 

Naši priznani proizvajalci 
brezalkoholnih in alkoholnih pijač 
5>ana, Fructal, Vipava , Comerce 
— TOZD Marketing pa bodo imeli 
degustacijo svojih proizvodov. 

Ker je turistično društvo Titovo 
Velenje stalni pobudnik lepega in 
cvetočega okolja, bo tudi restavra-
cija Nama okrašena s cvetličnimi 
aranžmani. 

Turistični ples bo v soboto, 16. 
junija, s pričetkom ob 20.00 uri v 
restavraciji Nama. Igral bo ansam-
bel Utrip. 

Vstopnice s konzumacijo so že v 
prodaji v restavraciji Nama. Turi-
stično društvo vas vabi. Pridite, 
gotovo boste veselo preživeli lep 
večer na turističnem plesu. 

hod podali izpred Gasilskega do-
ma. Istega dne ob 18. uri pa bo v 
Gasilskem domu v Šaleku sveča-
na seja skupščine KS in krajevne 
konference SZDL, na kateri bodo 
podelili tudi bronasta priznanja 
Osvobodilne fronte. Pol ure 
kasneje se bo pričela osrednja 
proslava z odkritjem spominske 
plošče padlim borcem pred Gasil-
skim domom v Šaleku. 

Bogate prireditve ob praznova-
nju krajevnega praznika bodo 

dopolnili še z medobčinskim ga-
silskim tekmovanjem za pokal 
Šaleške doline, ki se bo pričelo v 
nedeljo, 17. junija, ob 8. uri. Ob 
13. uri pa bo zaključek tega tek-
movanja in prevzem novega gasil-
skega avtomobila. 

Praznovanje bodo sklenili s 
srečanjem starejših krajanov, ki 
bo v nedeljo na osnovni šoli bra-
tov Mrav|jak, pričelo pa se bo ob 
17. uri. 

mkp 

Kako do rejniških družin? 
V dejavnost Centra za socialno 

delo Titovo Velenje sodi tudi 
urejanje rejništva v skladu z 
določili zakona o zakonski zvezi in 
družinskih razmerjih. 

Namen rejništva je omogočiti 
zdravo rast. izobraževanje, skla-
den osebni razvoj in usposobi-
tev otrok za samostojno življenje 
in delo pri tistih osebah, ki niso 
njihovi starši. 

Organ občinske skupnosti socia-
nega skrbstva odda otroka v 
rejniško razmerje v primerih, 
kadar je brez staršev, ali sta nje-
gov telesni in duševni razvoj v 
matični družini ogrožena. Ves čas 
rejništva si mora skrbstveni organ 
prizadevati pomagati odpraviti 
vzroke, ki so narekovali takšne 
oblike varstva, da se ta lahko vrne 
k svojim staršem. 

V zadnjih letih so delavci Centra 
za socialno delo pri iskanju 
rejniških družin morali iskati le te 
izven meja naše občine. Rejnikov 
v naši občini namreč ni bilo. Te 
rešitve niso bile vedno najboljše, 
saj zaradi oddaljenosti otežujejo 
strokovno vodenje delavcev Centra 
za socialno delo. Potrebe po 
rejništvu v naši občini pa se veča-
jo. Zaposleni Centra za socialno 
delo si močno prizadevajo, da bi v 

občini dobili večje število družin, 
ki bi bile pripravljene rejništvo tu-
di izvajati. Že nekaj let je ta deja-
vrtost poklicna. Zakon določa, da 
se nekdo poklicno ukvarja z 
rejništvom v tistih primerih, ko 
ima v reji tri zdrave otroke, dva j 
lažje duševno prizadeta ali enega | 
težje duševno prizadetega otroka. 

Tudi vrednotenje tega zahtevne- I 
ga, družbeno pomembnega dela se 
je v zadnjem letu izboljšalo, a oči- | 
tno še vedno ne predstavlja dovolj ' 
močnega motiva. Pri odločanju za I 
rejništvo morata biti v ospredju 
želja pomagati pri vzgoji in oskrbi 
otrok ter realna pričakovanja o | 
ciljih tega dela. 

Zato so delavci Centra za social-
no delo iz Titovega Velenja j 
obračajo na občane z željo, da v i 
svojih družinah razmislijo o j 
možnostih in se pridružijo velike- | 
mu številu tistih, ki se v Sloveniji j 
že dolga leta ukvarjajo z rejništ- j 
vom. 

Če imate kakšno vprašanje, vas j 
morda zanimajo podrobnosti s te-
ga področja, lahko vsak ponede-
ljek, sredo in petek obiščete Center j 
za socialno delo, kjer vam bodo 
zaposleni radi pomagali in vam 
svetovali. 

Jelka Fužir 

Mladi člani Rdečega križa 

Marljivi prav vsi po vrsti 
Pred dvema dnevoma so mladi 

člani občinskega odbora Rdečega 
križa Velenje-v avli skupščine 
občine odprli prvo občinsko razs-
tavo. Na njej so prikazali svojo 
dejavnost v tej humanitarni 
organizaciji, tako slikovno kot 
tudi v pismeni obliki. Pripravili so 
jo v počastitev 40-letnice Rdečega 
križa Slovenije. 

To je le ena od nalog letošnjega 
delovnega programa mladih čla-
nov Rdečega križa, ki delujejo na 
osnovnih šolah velejske občine. 
»Vsebina delanje zajeta v petih 
dejavnostih. Vso pozornost na-
menjamo skrbi za osebno higieno 
in zdravje. Prav na tem področju 
smo dosegli lepe uspehe. Letos 
smo precej govorili o negi zobov-
ja, opravili redne sistematske 
preglede,« je povedala mentorica 
mladih članov te humanitarne 
organizacije Marija Horvat. 

O skrbi za zdravo in seveda 
urejeno okolje govorimo že lep 
čas. Del skrbi namenjajo temu 
vprašanju tudi mladi člani Rde-
čega križa. Na zbiralnih akcijah 
starega papirja in drugih odpadlih 
surovin zberejo vedno veliko 
materiala in se uvrščajo med naj-

prizadevnejše v republiki. Denar 
pa porabijo za razne interesne 
dejavnosti na šoli. Zelo dobro so 
povezani z Dinosom, ki jim ob 
vsaki večji akciji postavi kesone. 

Z novim koledarskim letom so 
se mladi člani Rdečega križa 
vključili še v republiško akcijo 
nudenja sosedske pomoči. Ta de-
javnost za nekatere šole velenjske 
občine ni nova, zato bodo letos na 
tem področju še zavzeteje delali. 
Vodilo pri tej akciji jim ni končna 
uvrstitev, ampak human odnos do 
človeka, kije potreben pomoči. V 
tednu Rdečega križa sprejmejo v 
svoje vrste učence prvih razredov, 
sedmošolci pa postanejo člani 
krajevnih organizacij Rdečega 
križa, kjer pač te delujejo. »Zal 
imamo največ težav pri vključe-
vanju v mestu, saj prav tu ni 
ustanovljena niti ena krajevna 
organizacija Rdečega križa,« je 
potarnala sogovornica in nada-
ljevala: »Mentorji mladih članov 
na vseh šolah velenjske občine so 
zelo prizadevni. Vsako leto vestno 
izpolnjujejo naloge. Prav gotovo 
je po njihovi zaslugi ta dejavnost 
na vseh osnovnih šolah tako živa 
in pestra.« 

Mladi člani Rdečega križa so pripravili zanimivo in pestro j 
| razstavo o dejavnosti v tej humanitarni organizaciji 

Delegatsko vprašanje 

Prometni znaki 
Delegat iz krajevne skupnosti 

Škale-Hrastovec je na seji zbora 
krajevnih skupnosti .Skupščine 
občine Velenje vprašal, kdaj bo 
pristojni občinski upravni organ 
rešil že dvakrat vloženo prošnjo 
Lovske družine Skale o namestitvi 
prometnih znakov „divjad na ce-
sti". 

Na navedeno delegatsko 
vprašanje odsek za urejanje pro-
stora in varstvo okolja "pri občin-
skem komiteju za planiranje, 
gospodarstvo in varstvo okolja 
tako-le odgovarja: 

Lovska družina škale je dne 5. 
3. 1981 pri takratnem pristojnem 
upravnem organu za promet — 
Občinskem oddelku za notranje 
zadeve vložila zahtevek za postavi-
tev prometnih znakov, ki bi 
opozarjali na divjad na cesti. 

Z odločbo upravnega organa 
številka 34-38/81-2 z dne 10. 5. 
1982 se je DO VEKOS TOZD 
Komunalni oskrbi, med drugimi 
prometnimi znaki naložilo postavi-
tev tudi prometnih znakov ,.divjad 
na cesti" (1—18). 

Zakaj ti prometni znaki niso bili 
postavljeni na podlagi izdane 
odločbe tudi DO VEKOS ne ve, 
prav tako pa v tem času v sestavi 
inšpekcijskih služb SO ni bilo za-
sedeno delovno mesto cestno-
prometnega inšpektorja, ki bi bil 
po službeni dolžnosti dolžan 
kontrolirati izvajanje odločbe. 

Ker je v letu 1983 prišlo upra-
vljanje teh cest iz DO VEKOS na 
Cestno podjetje Celje in pristoj-
nost za te ceste na Občinski komi-
te za planiranje, gospodarstvo in 
varstvo okolja, predlagamo, da v 
smislu zakona o cestah, Lovska 
družina Škale preko Cestnega pod-
jetja Celje obnovi svoj zahtevek za 
postavitev prometnih znakov. 

Odgovori na 
i vprašanji... 

Ugrezanje in 
čistilna naprava 

Delegacijo iz krajevne skupnosti 
Skomo-Florjan zanima, če bo 
odkopavanje premoga vplivalo 
glede ugrezanja zemlje na novo 
zgrajeno naselje Pohrastnik in kje 
je v Penku predvidena nova loka-
cija čistilne naprave za občino 
Velenje. 

Odsek za urejanje prostora in 
varstvo okolja pri občinskem ko-
miteju za planiranje, gospodarst-
vo in varstvo okolja pojasnjuje, da 
je naselje Pohrastnik zasnovano 
izven eksploatacijskega polja REK 
Titovo Velenje. To dokazuje karta 
eksploatacijskega polja z vpliv-
nim območjem in odlok, s ka-
terim je bilo to zemljišče name-
njeno eksploataciji. Po zadnjih 
uradnih podatkih, s katerimi 
razpolagajo urbanisti, Pohrastnik 
zaradi izkopavanja lignita v jami 
Šoštanj (po letu 1990), ne bo 
prizadet. Menimo, da bi bilo ume-
stno dobiti pismeno obrazložitev 
od RLV — odsek rudarskih škod, 
0 morebitnih posegih v obravnava-
no področje, ki nam niso znani. 

Izgradnja centralne čistilne 
naprave Šaleške doline je predvi-
dena med industrijsko cono Šošta-
nja in naseljem Pohrastnik, 
oziroma med cesto proti Penku in 
železniško progo Celje—Titovo 
Velenje. Tako je določeno v 
prostorski komponenti družbenega 
plana 1981—1985. Po letu 1980 so 
bili pri Zavodu za urbanizem 
izdelani trije lokacijski predlogi za 
postavitev čistilne naprave. Dva 
izmed njih sta predvidevala 
možno lokacijo na območju Penk-
osa. Z osnovnim prostorskim 
dokumentom — PKDP 81-85, smo 
se dokončno opredelili za lokacijo 
centralne čistilne naprave pred na 
seljem Pohrastnik. 

Pred njeno izgradnjo bomo 
{pristopili k parcialnemu reševanju 
»vprašanja očiščevanja odplak 
1 največjih onesnaževalcev reke 
i Pake (TUŠ, RLV, GORENJE 
j TGO . . .) in rekonstruirali ob-
8 stoječe čistilne naprave. Tovarna 
gusnja Šoštanj je že pričela akti 

vnosti za rekonstrukcijo čistilne 
naprave, ki bo izvedena na osnovi 
pozitivnih izkušenj pri čiščenju 
usnjarskih odplak na Slovenskem 
(vrhniška industrija usnja), s čimer 
bo močno zmanjšano onesnaževa-
nje Pake in v veliki meri odstra-
njen neprijetni vonj, ki se širi iz 
obstoječe čistilne naprave. 

Ker bodo industrijske odplake 
največjih onesnaževalcev predho-
dno prečiščene, se bo čistilna 
naprava izvajala v manjšem obse-
gu in bo tudi v finančnem obsegu 
lažje izvedljiva. 

Delegacije iz Šoštanja 

Sporna zadeva 
Zbori skupščine občine Velenje 

so pred nedavnim razpravljali o 
problemih na področju varstva 
okolja v občini Velenje. Delegacija 
iz krajevne skupnosti Šoštanj ni 
bila povsem zadovoljna s predlo-
ženim gradivom in je v zboru 
krajevnih skupnosti postavila 
delegatski vprašanji. 

Delegacija iz te krajevne skup-
nosti ugotavlja, da je v gradivu 
,,problemi na področju okolja", o 
katerem so delegati razpravljali, 
komajda omenjena šoštanjska 
tovarna usnja, ki je največji 
onesnaževalec zraka in reke Pake. 
Posebno pereče je onesnaževanje 
tal in zraka zaradi izmetavanja saj 
iz tovarniškega dimnika. Pred tre-
mi leti se je 143 krajanov pritožilo 
na krajevno skupnost, naj ta 
ustrezno ukrepa pri odpravi ne-
vzdržnih razmer onesnaževanja s 
sajami v najbolj prizadetem okoli-
šu. Predstavniki sveta krajevne 
skupnosti so se večkrat pogovarjali 
z odgovornimi v TUŠ, predsednik 
sveta pa je problem pre dočil na se-
stanku pri predsedniku občinskega 
komiteja za planiranje, gospodar-
stvo in varstvo okolja. _ Zaradi 
takšne zavzetosti v Šoštanju 
menijo, da bi morali ta problem 
zapisati v zaključke dokumenta o 
reševanju vprašanj na področju 
varstva okolja v občini Velenje. 
Predlagajo tudi, da se takoj na-
redijo strokovne meritve onesnaže-
vanja prizadetega okolja ter prouči 
možnost, da tovarna usnja prido-
biva potrebno energijo neposredno 
iz šoštanjskih elektrarn. 

Na delegatsko vprašanje je 
posredoval odgovor odsek za 
urejanje prostora in varstvo okolja 
občinskega upravnega organa. 
Takole so napisali v odgovoru: 

V skupščinskem gradivu — 
problematika varstva in izbolj-
šanja človekovega okolja v občini 
Velenje, nismo navedli akuten 
problem onesnaževanja zraka in 
tal z močno emisijo Saj iz dimnika 
TUŠ, ker pripravljalec gradiva z 
obsežnostjo problema ni bil sezna-
njen. 

Kotlovnica na trda goriva, v ka-
teri na dan zgori 45 t premoga 
(lignit in rjavi premog), ki daje 
paro za pogon električnega gene-
ratorja in paro ter vročo vodo za 
potrebe proizvodnje, dejansko 
predstavlja precejšen vir onesnaže 
vanja. Pri zgorevanju premoga 
nastajajo poleg plinov (C02 in 
malo S02) občasno saje, zrak pa z 
rešetke odnaša tudi pepel. Vse te 
komponente sestavljajo dim, ki ga 
TUŠ spušča v ozračje. Najbolj 
moteči del tega dima so poprej 

omenjene saje in pepel, ki se kma-
lu po izstopu iz dimnika usedajo 
na zemljo. 

Količino trdih delcev v dimu 
lahko zmanjšamo na več načinov. 
V praksi se uporabljajo trije nači-
ni: elektrofiltri, vrečasti filtri in 
multicikloni. V TUŠ so se odločili 
za slednjo varianto (iz finančnih 
razlogov, saj npr. elektrofiltri 
vsled problemov z uvozom ne pri-
dejo v poštev). Čiščenje z multi-
cikloni zmanjša onesnaževanje 
zraka s trdimi delci za 93 kar bi 
v ekološkem pogledu pomenilo 
izredno pozitiven varovalni ukrep 
TUŠ je že navezal kontakte s pro 
izvajalcem, ki je po izvedenih 
meritvah stopnje onesnaženosti, 
izdelal ponudbo za rešitev 
problema. Ker je TUŠ v tem času 
intenzivno pristopila k rekonstruk 
ciji čistilne naprave za odpadne 
vode, ni v stanju hkrati investirati 
tudi sistem očiščenja zraka 
multicikloni. Problema se v TUŠ 
močno zavedajo in ga bodo skušali 
rešiti takoj, ko bodo finančno spo-
sobni. KS Šoštanj v delegatskem 

vprašanju predlaga, da naj TUŠ 
pridobiva vse potrebno energijo 
(toplo vodo, ogrevanje) nepo-
sredno iz TEŠ. V TUŠ so nam po-
sredovali sledeče podatke: 

Za ogrevanje strojev in naprav v 
proizvodnji je potrebna para. TEŠ 
lahko dobavlja le vročo vodo, ki bi 
jo morali v usnjarni upariti in do-
grevati, da bi lahko stroji nor-
malno delovali. To pa pomeni, da 
bi kotlovnico še vedno potre-
bovali, le da bi obratovala z nekaj 
manjšo kapaciteto. Po njihovem 
mnenju na ta način ni možno rešiti 
problema onesnaževanja zraka. 

Izpuščena stališča 
krajevne skupnosti 

Delegacija iz krajevne skupnosti 
Šoštanj je želela odgovor tudi na 
tole delegatsko vprašanje: 

V Uradnem vestniku občine 
Velenje št. 1 od 28. 3. 1984 so na 
str. 7 pod točko 4. 5. urejanje 
prostora, naštete prioritetne naloge 
s področja prostorske in ur-
banistične dokumentacije. Med 
naštetimi dokumenti ni niti 
zazidalni načrt za novogradnje na 
zazidalnem prostoru ob Aškerčevi 
cesti, niti načrt revitalizacije trga 
bratov Mravljak v Šoštanju. 

Denarna sredstva za izdelavo 
načrta revitalizacije, ki jih prispeva 
namensko TES, so zagotovljena in 
zato JJO mnenju delegacije in sveta 
KS Šoštanj ni razloga, da se iz-
delava tega načrta ne bi uvrstila v 
omenjeni dokument za leto 1984. 

Kar zadeva že omenjeni 
zazidalni načrt, ki je bil že konec 
leta 1982 vložen pri skupščini obči-
ne Velenje, pa je KS Šoštanj svoje 
stališče sporočila pismeno komite-
ju za planiranje, gospodarstvo in 
varstvo okolja z dopisom št. 9 z 
dne 2. 2. 1984. 

Vprašanje je, zakaj stališča KS 
Šoštanj do obravnavanih dveh 
vprašanj niso upoštevana in zadevi 
uvrščeni v dokument za leto 1984. 

Tudi na navedeno delegatsko 
vprašanje so napisali odgovor v 
odseku za urejanje in varstvo 
okolja. 

Program prioritetnih nalog s 
področja prostorske in urba-
nistične dokumentacije do konca 
leta 1985, ne vključuje izvedbenega 
zazidalnega načrta blokovne gra-
dnje ob Aškerčevi cesti, niti revita-
lizacijskega načrta starega mestne-
ga jedra. 

Smatrali smo (odbor za urejanje 
prostora in varstvo okolja, komite 
za planiranje, gospodarstvo in 
varstvo okolja, izvršni svet SO 
Velenje), da je pričetek izgradnje 
cone blokovne gradnje v bližnji 
prihodnosti neumesten, saj naj bi 
bila ta cona predvidena za pre-
seljevanje prebivalcev iz sever-
nega dela mesta, ko se bo ta začel 
rušiti. Vemo, da bo iz severnega 
dela Šdštanja potrebno preseliti še 
cca 1260 občanov. Ta problem 
urejevanja nadomestnih stanovanj 
oz. bivališč bo postal najbolj aktu-
alen okrog leta 2000. Če bi gra-
dnjo cone blokovne gradnje pričeli 
že v kratkem, bi morali dejanske 
ogrožence preseljevati v ostale kra-
je, kar iz sociološkega aspekta ni 
pozitivno. Zato izvedbenega 
zazidalnega načrta cone blokovne 
gradnje nismo vključili med naloge 
prioritetnega pomena. 

Praksa z izdelavo revitalizacij-
skih načrtov kaže, da bi bilo 
umestno v kratkem pristopiti k 
zbiranju ponudb za izdelavo revi-
talizacijskega načrta starega 
mestnega jedra Šoštanja, saj je 
projektiranje in usklajevanje tovr-
stnih nalog precej dolgotrajno 
(programski del revitalizacije, 
razgrnitev, usklajevanje, korekture 
programskega dela, osnutek, 
izvedbeni del revitalizacije-
predlog). Osnova za to odločitev 
je tudi sklenjeni sporazum gradiv 
iz sfere varstva in urejanja okolja 
na področju Šoštanja (3. člen). 

Zahteva KS Šoštanj za izdelavo 
revitalizacijskega načrta ni bila 
upoštevana, zato ker smo menili, 
da nam je s prostorsko komponen-
to družbenega plana 1981—85 
naloženo reševanje bolj akutnih 
problemov urejanja prostora 
(predvsem pridobivanje ZN za 
izgradnjo nadomestnih naselij), če 
zbori skupščine smatrajo, da je 
zahteva KS Šoštanj upravičena, bo 
komite za PGVO pristopil k reše-
vanju sporne zadeve. 

»NAS ČAS«, glasilo Socia-
listične zveze delovnega ljudstva, 
izdaja Center za informiranje, 
propagando in založništvo, cesta 
Františka Foita 10. 

»NAŠ ČAS« je bjl ustanovljen 
1. maja 1965; do 1. januarja 1973 
je i/hajal kot štirinajstdnevnik 
»Šaleški rudar«, kot tednik pa 

izhaja »Naš čas« od 1. marca 
1973. 

Uredništvo: Stane Vovk — 
odgovorni urednik (direktor in 
glavni urednik), Bogdan Mu-
gerle, Janez Ples.nik, Tatjana 
Podgoršek, Boris Zakošek, Mira 
Zakošek in Milena Krstič-Pla-
ninc (novinarji). • 

Izhaja ob četrtkih. 
Sedež uredništva in uprave: 

Titovo Velenje, cesta Františka 
Foita 10, telefoni (063) 850-087, 
850-317,850-316. 

Brzojavni naslov: Informiativ-
ni center Velenje. 

Cena posameznega izvoda je 
10 dinarjev. Letna naročnina za 

individualne naročnike je 432 din 
(mesečna je 36 din) za inozem-
stvo 900 dinarjev. 

Žiro račun pri SDK, podruž-
nica Titovo Velenje, številka 
52800-603-38482. 

Grafična priprava, korekture, 
tisk in oprema: ČGP Večer, 
Maribor. 

INenaročenih rokopisov in fo-
tografij ne vračamo. 

Za »Naš čas« se po mnenju 
sekretariata za informacije izvr-
šnega sveta Skupščine SR Slo-
venije, številka 421-1/72 od 8. 
februarja 1974 ne plačuje te-
meljni davek od prometa proiz-
voden . 
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Reševalne vaje in proslave so se udeležili reševalci iz vse Slovenije, prišli pa so tudi predstavniki 
hrvaških rudnikov Raša in avstrijskega Bleiberga 

60 let jamske reševalne službe Rudnika lignita Velenje 

Zgled sodobne organiziranosti 
Preteklo soboto so slavili reše-

valci Rudnika lignita Velenje, 
skupaj z njimi ves kolektiv in tudi 
reševalci od drugod, saj so pro-
slavo združili z veliko reševalno 
republiško vajo. 

Letos mineva 60 let od kar so 
ustanovili jamsko reševalno služ-
bo Rudnika lignita Velenje. V tem 
času se je povečalo na 259 članov, 
ki so seveda zelo sodobno 
opremljeni in strokovno 
usposobljeni. »Zavedati se je tre-
ba,« je dejal predsednik repub-
liškega komiteja za energetiko 
Jakob Piskernik na proslavi, da 
danes ni sodobnega rudarstva 
brez enako sodobno organizirane 
in opremljene reševalne službe, ki 
lahko vsakokrat in povsod posre-
duje, priskoči na pomoč pa naj bo 
to v lastnijami ali v drugih bližnjih 
ali oddaljenih jamah. Toje možno 
le z izbiro najboljših delavcev, 
stalnim teoretičnim in praktičnim 
izobraževanjem tier z uporabo 
moderne in dnuge reševalne 
opreme. Na tem p<odročju ste do-
segli velike uspehe in vaša jamska 
reševalna služba je lahko zgled za 
sodobno organiziranost. Naj k 
priznanjem, ki ste jih prejeli za 
dosedanje uspešno delo, dodam 
še iskreno zahvalo republiškega 
komiteja za energetiko in vam 
zaželim še veliko uspehov, pred-
vsem pri preventivnih akcijah, z 
željo, da vam ne bi bilo treba ni-
koli reševati ponesrečenih rudar-
jev.« 

Pred dvema letoma so v Slove-
niji ustanovili centralno jamsko 
reševalno službo Slovenije, katere 
sedež je v Titovem Velenju. To 
službo so ustanovili, da bi se vse 
službe med sabo povezale in da se 
s skupnimi napori skušajo čim 
bolje organizirati na področju re-
ševanja. V letošnjem letu seje ta 
slovenska služba povečala še za 
enega člana, in to za predstavnike 
hrvaških rudnikov Raša. Da bi se 

ti reševalci kar najbolje usposo-
bili, imajo vsako leto skupno vajo 
in letos je bil organizator te 
skupne reševalne vaje Rudnik 
lignita Velenje, ki jo je združil s 
proslavo ob 60-letnici njegove 
reševalne službe. 

Že v ranih jutranjih urah so v 
velenjskem rudniku sprožili 
alarm za začetek vaje s predpo-
stavko, da je v jami izbruhnil po-
žar, kije skupaj s strupenimi plini 
zajel skoraj polovico jame ter 
ogrozil življenje blizu 300 delav-
cev. V neposredni akciji je sode-
lovali približno 100 reševalcev iz 
vseh slovenskih rudnikov, prišla 
pa je tudi ekipa hrvaškega rudni-
ka Raša in pa kot opazovalci tudi 
predstavniki avstrijskega rudnika 
Bleiberg. Kot je dejal vodja te 
reševalne vaje dipl. ing. Slavko 
Janežič, je bilo zaradi obsega po-
žara in strupenih plinov potrebno 
veliko reševalcev, zato so na po-
moč poklicali tudi druge reševal-
ce. Pri tem, kdaj pridejo ekipe od 
drugod, ni bilo bistveno, čas je 

pomemben le za prvo ekipo, ki 
takoj nudi pomoč. Ti reševalci pa 
so bili zelo hitri, saj so že 18 minut 
po alarmu posredovali. Prva eki-
pa od drugod je prišla že po dobri 
uri (zasavski reševalci) najbolj 
oddaljena ekipa (Žirovski vrh) pa 
je bila v Titovem Velenju tudi že 
po dveh urah in pol. Po besedah 
republiškega inšpektorja Daniela 
Galofa je vaja zelo uspela in po-
trdila, da so člani jamskih reše-
valnih čet vsako leto bolje 
usposobljeni. 

Reševalci in ostali gostje so se 
nato zbrali v kino-dvorani na 
osrednji proslavi ob 60. letnici 
jamske reševalne službe rudnika 
lignita Velenje. Tu je imel slav-
nostni govor Jakob Piskernik, ob 
tej priložnosti pa so vsem dose-
danjim vodjem te službe na 
Rudniku lignita Velenje podelili 
posebna priznanja. Proslavo je z 
nastopom popestril tudi rudarski 
oktet, popoldne pa so se reševalci 
zbrali na športnem srečanju pri 
vili Široko v Šoštanju. 

Dosedanjim vodjen jamske reševalne čete so podelili posebna 
priznanja 

Občina Velenje 

Kako letujejo naši delavci? 
V Našem času smo že pisali, 

kako imajo organizirana letovala 
delavci Rudarsko elektroenerget-
skega kombinata Franca Lesko-
ška-Luke ter tovarne gospodinjske 
opreme Gorenje Velenje. 

ra poglejmo še, kako bodo 
lahko letovali delavd nekaterih 
drugih delovnih organizacij v ob-
čini Velenje. 

GIP Vegrad 

Delavci gradbeno industrijskega 
podjetja Vegrad Titovo Velenje 
lahko letujejo v počitniških priko-
licah. Skupaj jih imajo na voljo 
32, tako da lahko letuje okoli 300 
družin, kar v glavnem zadostuje 
potrebam. V sezonskih mesecih je 
povpraševanje nekoliko večje, v 
pred in po sezoni pa ni toliko 
zanimanja, tako da v teh terminih 
odstopijo svoje prikolice tudi 
delavcem drugih delovnih 
organizacij. Prikolice imajo v pe-
tih kampih in sicer v Umagu, 
Vrsarju, Novem gradu, na Krku in 
Malem Lošinju. Prikolice so 
opremljene, pred vsako pa je tudi 
baldahin. Za desetdnevno letova-
nje v sezoni morajo delavci odšteti 
po 3000 dinarjev, v pred in po se-

zoni pa le 1800 dinarjev. V Ve-
gradu pa so se dogovorili tudi, da 
bo kril stroške letovanja vsem 
delavcem, ki so socialno ogroženi, 
sindikat in bodo torej lahko leto-
vali brezplačno. 

ERA VELENJE 

Delavci Ere imajo v Piranu svoj 
počitniški dom, v katerem lahko 
letuje po 6 družin, poleg tega pa 
imajo še po tri prikolice v Umagu, 
Vrsarju in Medulinu. V času, ko 
imajo delavci drugih večjih delov-
nih organizacij v občini kolektivne 
dopuste, je povpraševanj za kori-
ščenje prikolic oziroma doma v 
Piranu izredno veliko, v drugih 
terminih pa lahko vse potrebe 
ugodno razrešijo. V pred in po 
sezoni pa imajo še nekaj prostih 
mest. Za desetdnevno letovanje v 
prikolici morajo delavci Ere pla-
čati po 4000 dinarjev, dnevna 
oskrbnina v počitniškem domu pa 
znaša za delavce 350 dinarjev, za 
njihove družinske člane 650 dinar-
jev in za ostale 900 dinarjev. 

Občinski sindikalni svet 

Vsi tisti, ki v lastnem delovnem 
okolju nimajo organiziranega leto-

vanja, lahko letujejo v prikolicah 
občinskega sindikalnega sveta. 

Komisija za šport in rekreacijo je 
poslala razpise in sicer imajo na 
voljo dve prikolici v Rabcu in pet 
prikolic v Premanturi. Tudi ta 
komisija je imela težko delo, saj je 
bilo v času kolektivnih dopustov 
zanimanje za prikolice zelo veliko, 
tako da jih je bilo kar težko raz-
deliti. Za desetdnevno letovanje v 
prikolici občinskega sindikalnega 
sveta je treba odšteti 7500 di-
narjev. 

Delovne organizacije v naši 
občini imajo zelo različno organi-
zirana letovanja za svoje delavce. 

Nekaj je takšnih, ki imajo to zares 
vzorno razrešeno, saj organizirajo 
letovanja v različnih krajih po zelo 
ugodnih cenah, spet druge pa na 
tem področju ne naredijo prav 
ničesar in morajo delavci povsem 
sami poskrbeti za to, kar pa je 
seveda veliko težje pa tudi mnogo 
dražje. Prav zato velja z navdu-
šenjem pozdraviti usmeritve, da bi 
tudi v občini Velenje ustanovili 
počitniško skupnost, ki bi po-
skrbela za letovanje naših 
delavcev. 

M. Z. 

Rek— Elektrofiltrski elementi 

Nadoknaditi izpad proizvodnje 
Kljub nekaterim gospodarskim 

težavam so v Rekovi delovni 
organizaciji Elektrofiltrski elementi v 
prvih letošnjih petih mesecih poslovali 
pozitivno. Vsaj količinski pokazatelji 
proizvodnje so dokaj razveseljivi. Iz-
delali so 13 milijonov 400.000 tisoč 
zidakov formata NF, kar je približno 
enako, kot v enakem lanskem obdob-
ju. Pri izolacijskih elementih pa so 
dosegli bistveno večjo proizvodnjo kot 
lani. Nekoliko manjšo proizvodnjo 
glede na primeijalno obdobje so do-
segli pri izdelavi suhih malt in strojnih 
ometov. Vzrok zato je v tem, daje bila 
prav v prvih mesecih lanskega leta 
proizvodnja teh materialov bistveno 

večja za potrebe olimpijskih iger v 
Sarajevu. Kljub temu pa v tem kolek-
tivu zagotavljajo, da bodo načrtovano 
proizvodnjo teh materialov do konca 
leta uresničili, ali jo celo presegli. Velja 
seveda poudariti, daje letošnja dolga 
zima zelo neugodno vplivala na pri-
četek gradbene sezone, ki seje seveda 
pričela zelo pozno. 

Kljub vsestranskemu prizadevanju 
celotnega kolektiva, da bi letošnje na-
črte kar najbolj uspešno uresničili, pa 
brez težav tudi ne gre. V mesecu maju 
so imeli namreč kar pet dni izpad v 
proizvodnji zaradi pomanjkanja pe-
pela kot osnovne surovine, ker je bil 5. 
blok termoelektrarne v remontu. Ra-

čunajo, da to pomeni kar za 25 
odstotkov manjši dohodek. Zaskr-
bljujoče za ta kolektiv je tudi, dazaradi 
izpada v proizvodnji ne bodo mogli 
zadovoljiti kupcev, in to prav sedaj na 
višku gradbene sezone. Seveda se bodo 
močno potrudili, da ta izpad čimprej 
ublažijo in ga nadoknadijo, zlasti z 
delom ob prostih sobotah in z udar-
niškim delom. Tudi režijci bodo šli v 
proizvodnjo, kar v tem kolektivu ne bo 
prvič. Tare jih tudi pomanjkanje ce-
menta, kar je seveda dodatna težava za 
redno proizvodnjo tovrstnega grad-
benega materiala. 

B. Mugerle 

Elkroj-Konfekcija Šoštanj 

Večino hlač so izvozili 
V prvih letošnjih petih mesecih je 

kolektiv Elkrojeve Konfekcije v Šoš-
tanju pretežni del svojih izdelkov, to so 
ženske hlače, izvozil na zahodno tržiš-
če. Kar 80 odstotkov svoje proizvodnje 
so prodali trem zahodnonemškim 
kupcem, ki imajo sicer enak proizvodni 
program kot šoštanjski konfekcionarji. 
Cene izdelkov na tujem tržišču so 
enake, kot na domačem. Pred slabim 
mesecem so pričeli v Šoštanju izdelo-
vati proizvodni program za jesen in 
zimo. Če bodo hoteli letošnji obsežni 
proizvodni načrt, to je 200.000 hlač v 
vrednosti 24 starih milijard uresničiti, 
se bodo morali nadvse potruditi. Zlasti 
zato, ker so roki dobave za tuje kupce 
sila kratki, poleg tega pa je izdelava 
omenjenega programa zelo zahtevna, 

da potrebne kakovosti posebej ne 
omenjamo. Ob tem velja posebej po-
udariti, da je proizvodnja za tuje kupce 
zahtevnejša in teže izvedljiva tudi zato, 
ker vsi roki in kakovost temeljijo na 
sodobni tehnologiji. V šoštanjski 
Konfekciji pa vsa proizvodnja poteka 
na tehnološko zastareli opremi, nekaj 
strojev pa je tudi sodobnejših. 

Vse to zahteva od šoštanjskega ko-
lektiva izredno prizadevnost, marlji-
vost in delovno disciplino. Za uresni-
čitev letnih načrtov, ustvarili naj bi za 
dobrih 11 starih milijard dinarjev do-
hodka, bodo tudi v bodoče morali delati 
ob prostih sobotah. Od realizacije na-
črtov in prodaje proizvodov so seveda 
odvisni tudi osebni dohodki vseh za-

poslenih, ki so bili doslej dobri in so tudi 
spodbuda za naprej. 

Kolektiv KonfekcUe pa težko čaka 
zlasti nove nadomestne proizvodne' 
prostore, v katerih bodo znatno pove-
čali sedanjo proizvodnjo in bistveno 
povečali izvoz. Vsa prizadevanja za 
uresničitev omenjene naložbe so v 
teku. Po soglasju republiške komisije 
za odobritev naložbe in z vsemi drugimi 
potrebnimi soglasji, vključno z grad-
benim dovoljenjem in sklenitvijo fi-
nančne konstrukcije, bo izvajalec 
gradbenih del v tretjem tromesečju 
lahko pričel z gradnjo. Po izgradnji 
prepotrebnih delovnih prostorov se bo 
šoštanjski kolektiv povečal za 75 de-
lavcev. 

B, Mugerle 

Društvo varnostnih inženirjev in tehnikov 

Posvet o zdravstvenih pregledih 
Društvo varnostnih inženirjev in 

tehnikov iz Titovega Velenja je 
prejšnji mesec organiziralo 
zanimiv posvet o zdravstvenih pre-
gledih. Poleg vseh zainteresiranih 
iz različnih delovnih organizacij 
velenjske občine, so se omenjenega 
posveta udeležili tudi predstavniki 
inštituta dela iz Ljubljane ter 
nekateri strokovnjaki s tega pod-
ročja. Največ pozornosti pa so 
udeleženci posveta namenili prav 
zdravstvenim pregledom. Na tem 
področju je namreč nerešenih še 
vrsta vprašanj. Mednje sodijo pre-
več rutinski pregledi, roki pregle-
dov so nerealni, predolgi oziroma 
nekateri prekratki in tako ne 
dajejo tistih rezultatov, ki bi jih 
morali. Medicina dela ni zmožna v 
določenem času opraviti vseh pre-
gledov, ki jih združeno delo na-
črtuje, pa tudi med združenim de-
lom in medičine dela je premalo 
sodelovanja ter povezovanja, zato 
se tudi pregledi odraz dejanskega 

stanja na tem področju. Nemalo-
krat pa se zgodi, da se isti pregledi 
tudi ponavljajo, kar povzroča, da 
so zelo dragi. 

Ce bi želeli omenjene težave 
oblažiti ali jih povsem odpraviti, 
bo potrebno pristopiti k ponovni 
temeljiti oceni delovnih mest in de-
lovnih opravil, narediti analize 
dejanskega stanja in to prav za vse 
panoge, tako kot so to storili v 
slovenskih železarnah, kjer so na 
-osnovi zbranih podatkov prišli do 
zelo zanimivih rezultatov. Med 
drugim so ugotovili, da so se roki 
pregledov za določene kategorije 
delavcev podaljšali. Ze vnaprej so 
se določevala delovna mesta, na 
katerih bodo lahko opravljali delo 
in nalogo invalidi in za delo manj 
zmožni delavci. Navedene ocenje-
valne analize so zelo koristne tudi 
za obdelavo in sistematizacijo 
delovnih mest, saj preko njih 
izvemo natančneje sam postopek 
in težavnost določenega delovnega 

mesta. 
,,Na osnovi omenjenih izkušenj 

in nujnosti izdelave ocenjevalnih 
analiz znotraj posameznih panog, 
smo na našem posvetu sklenili, 
takoj pristopiti k uresničitvi tega 
vprašanja. Naše ugotovitve, 
predloge in sklepe posredovati tudi 
ostalim društvom varnostnih inže-
nirjev in tehnikov ter jim sve-
tovati, da to problematiko 
obravnavajo tudi v svojih sre-
dinah. V to aktivnost smovključili 
tudi zvezo DVIT, republiški inšti-
tut za medicino dela in republiški 
sindikat. Z vsemi temi dejavniki 
bomo zagotovo čimhitreje, na naj-
bolj učinkovit način, uspeli opra-
viti zastavljeno nalogo. Za zaklju-
ček naj povem, da je omenjeni 
posvet povsem uspel in da nam 
bodo rezultati pripeljali do željenih 
ciljev," je ob koncu posveta pove-
dal predsednik izvršnega odbora 
DVIT Titovo Velenje, Miroslav 

Mohorko. _ , , 
U. M. 

Šola ne sme biti cokla družbe 
Novi programi šolstva zahtevajo 

vedno večje vključevanje krajevnih 
skupnosti v probleme vzgoje in 
izobraževanja, zato je OK SZDL 
organizirala posvet o stanju in 
problematiki na področju vzgoje 
in izobraževanja ter podružbljanja 
tega področja. Na posvetu so se 
srečali predstavniki krajevnih 
skupnosti in šolniki. V več kot 
triurni diskusiji so udeleženci 
našteli kup problemov v posamez-
nih šolskih okoliših, kjer je zlasti 
šola, pa če še tako majhna, žarišče 
družbeno kulturnega in drugega 
dogajanja. Nemalokrat so zlasti 
predsedniki svetov iz izven mestnih 
krajevnih skupnostih poudarili, da 
bi morali funkcijo šole gledati iz 
širšega družbenopolitičnega, 
kulturnega, obrambnega vidika in 
iz vidika ohranjanja in razvoja 
odmaknjenih krajev, kar pa nema-
lokrat ob težkih ekonomskih 
pogojih pozabljamo in režemo 
tam, kjer ne bi smeli, torej pri 
vzgoji in izobraževanju. Vsem nam 
je jasno, da bomo stabilizirali pri 
mladih le, če jih bomo več naučili 
in bolje vzgajali. To najbrž 
pričakuje družba od učiteljev. 

Toda učitelj ni in ne sme.biti edini 
odgovoren za oblikovanje mladega 
človeka. Če bi bilo tako, potem bi 
bila šola bolj ali manj izolirana od 
družbenih dogajanj, zato je naloga 
podružbljanja šole še kako 
pomembna. Vsi učitelji, starši, 
krajevne skupnosti, društva, klubi, 
družbeno politične organizacije, 
moramo skupno načrtovati in 
vrednotiti programe, ki bodo po-
rok, da bo šola živ organizem. 

Vsak našteti subjekt je pomemben 
pri izgradnji mladega človeka. 

Ali je res večini staršev vseeno, 
kje preživlja svoj prosti čas njihov 
otrok. Občutka, da je vzgojna 
funkcija v družini zanemarjena, se 
udeleženci tega posveta niso mogli 
znebti od začetka do konca. 

Družba zahteva kreativnega in 
družbeno angažiranega pe-
dagoškega delavca, ki pa ga ne-
primerno moralno in materialno 
vrednotimo. 

Sklep razprave je prav gotovo v 
tem, da se moramo vsi boriti, da 
bomo razvili fleksibilen koncept, 
ki ga bo možno uskladiti s pose-
bnostmi konkretnih razmer v kate-
rih šola deluje, zato moramo 

skupno načrtovati delo šole, da ne 
bo pretogih organizacijskih mode-
lov, za kar so zlasti odgovorne 
družbenopolitične organizacije v 
krajevnih skupnostih in v občini. 

Pa še to: Delegati v skupščini 
občinske izobraževalne skupnosti 
bi najbrž morali večkrat razpra-
vljati tako kot so razpravljali 
predstavniki krajevnih skupnosti 
na tem posvetu. 2al pa je iz-
našanje življenjskih problemov v 
krajevnih skupnostih zameglilo 
osnovni cilj posveta — 
podružbljanje vzgoje in izobraže-
vanja. 

Nada Zavolovšek-Hudarin 

Mladinske vesti 

(Še) je potrebno pisati o 
25. maju 

S tem naslovom so izšle zadnje in-
formacije OK ZSMS Velenje. Mladi se 
v njih ponovno ozirajo na prireditve, ki 
so potekale v mesecu mladosti, pred-
vsem pa na kulturna dogajanja, ki so 
bila v Titovem Velenju ob dnevu mla-
dosti, ko so se na Titovem trgu pred-
stavile številne skupine glasbenikov, pa 
literati, tu je bil Kino 16, republiška 
foto razstava in bolšji trg. Skratka, 
veliko je bilo nastopajočih, sodelujo-
čih, še več gledalcev in poslušalcev. O 
nekaterih od teh dogajanj smo poro-
čali, o drugih, kot menijo mladinci tako 
med vrsticami v Informatorju, pa tudi 
po koluarjih, premalo ali nič. Prireditev 
je kljub temu upamc.uspela, za kritične 
namige pa sedaj za zdaj tako še ni 
ustrezen čas, saj se navdušenje nad 
organizacijo očitno še ni poleglo. 

Sicer pa se v len dneh mladi inten-

zivno pripravljajo na volilno konfe-
renco, ki bo ZU. junija ob 18. uri. 

Na njej bodo spregovorili o gradivu, 
ki je sedaj v javni razpravi (o družbe-
noekonomskem in družbenopolitič-
nem položaju mladine v občini), izvolili 
pa tudi novo vodstvo. In to bo moralo 
kaj hitro stmiti vrste, okrepiti delo 
osnovnih organizacij, saj sedanji tre-
nutek, ko pred mlado generacijo stoji 
vrsta dilem, to tudi zahteva. 

Omenimo še, da je republiška kon-
ferenca ZSMS pred kratkim podelila 
zlate znake zaslužnim za delo v mla-
dinskih organizacijah. Iz naše občine 
sta to priznanje prejela Majda Pirš za 
delo v mladinski organizaciji in Ivan 
Marin za mentorstvo. 

In še zadnja vest. Pojutrišnjem, v 
soboto, bo od 9. ure dalje spet odprt 
živopisni bolšji trg. Pridite! B. Z. 
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Odločitev 
ni bila lahka 

Več skrbi pridobivanju mladih članov 
Šmarški kulturniki, pa tudi lju-

bitelji te dejavnosti v Šmartnem ob 
Paki, so se pretekli petek zbrali na 
redni letni konferenci. Vso pozor-
nost, so tako kot običajno, name-
nili oceni dela v preteklem letu. 

Znova so ugotovili, da so veliko 
in dokaj uspešno delali, čeprav so 
brezdomci. Kljub obnovi njihove-
ga kulturnega hrama je delo po-
tekalo nemoteno. Našli so si gos-
titelja-šole, ki je pod svojo streho 
sprejela kar dve njihovi sekciji, 
folkloriste in gledališčnike. Prvi 
vadijo in se pripravljajo za nastope 
v telovadnici, drugi pa se zberejo 
dvakrat ali-celo trikrat na teden 
pred premiero v avli šole. 

Najstarejša sekcija v kulturnem 
društvu Šmartno ob Paki je pev-
ska. Začetki delovanja segajo 
približno osemdeset let nazaj. 
Marljivi pevci so nastopili povsod 
kamor so jih povabili. Sodelovali 
so na lanskem pevskem taboru v 
Šentvidu pri Stični, pesem iz nji-
hovih grl se je oglašala na vseh 
proslavah in prireditvah v kraju, 
ob slovenskem kulturnem pra-
zniku pa so zapeli ljubiteljem 
zborovskega petja na Konovem. 
Trenutno se šmarški pevci vestno 
pripravljajo za nastop na letoš-
njem pevskem taboru v Šentivu 
pri Stični, ki bo to nedeljo. 

O delu gledališčnikov, čla-
nov Gledališča pod kozolcem, 
bi lahko napisali še in še. Dovolj 
zgovorno o tem priča podatek, da 
so se z Županovo Micko predsta-
vili občinstvu kar 35 krat. Če iz-
vzamemo mrtvo sezono- počitni-
ce — potem lahko zapišemo, da so 
vsak mesec imeli po štiri predsta-

ve. Torej so bili na poti kar naprej. 
Gostovali so vse od Prekmuija, 
Gorenjske, Dolenjske. Bili so pri 
porabskih Slovencih, pa pri 
zdomcih v Zttrichu in v gosteh 
pri društvu Enotnost iz Pliberka v 
Avstriji. Članica te gledališče 
skupine je na republiškem sreča-
nju gledališčnih skupin prejela 
zlato Linhartovo značko. Sredi 
aprila letos pa je »luč sveta« za-
gledal še kabare Sreča pod mare-
lo. Z njim so gostovali v Titovem 
Velenju, na področnem srečanju v 
Slovenskih Konjicah, na Kono-
vem. 

In kaj s so počeli folkloristi 
Oljke iz Šmartnega ob Paki? Po-
našajo se prav tako z marljivim 
delom in mnogimi gostovanji v 
Šaleški in Gornji Savinjski dolini. 
V Laškem so nastopili na prire-
ditvi Pivo in cvetje, kako znajo 
plesati so si lahko ogledali gledalci 
na televizijskem ekranu v mesecu 
novembru lani, popestrili pa so 
tudi prikaz turističnih zmoglji-
vosti Šaleške inGornje Savinjske 
doline v Zagrebu. Sedaj pa se 
vestno pripravljajo za nastop na 
mednarodnem srečanju Smotri 
folklore, ki bo prihodnji mesec v 
Zagrebu. 

Mladi literati so sodelovali 
predvsem v osnovni organizaciji 
ZSMS. Pridno so pisali ter svoje 
stvaritve izdali v glasilu Mi. V 
svoji vrstah imajo nekja zelo na-
daljenih pesnikov. Eden od njih se 
je udeležil srečanja ustvarjalcev 
pisane besede v Gradišču. Nje-
gove pesmi pa so bile obj avlj ene še 
v literarni reviji Hotenja in v 
Rasti. 

Člani mladinske gledališke 
skupine niso pripravili v tem letu 
večje predstave, vendar ne sme-
mo trditi, da so mirovali. Pridni so 
bili tudi likovniki. Skratka, mar-
ljiva druščina kulturnikov v 
Šmartnem ob Paki, ki zlepa ne 
najde sebi enakega v širšem slo-
venskem prostoru, da ne omeni-
mo še organizacije gostovanj raz-
nih drugih kulturnih skupin. 

V razpravi so udeleženci redne 
letne konference namenili osred-
njo pozornost obnovi njihovega 
kulturnega doma. Čeprav so se 
vključili v akcijo zbiranja pri-
spevkov ter v delovne akcije vsi 
člani, se bodo morali tudi v pri-
hodnje še pošteno potiti. Tako 
velike naložbe v teh nerožnatih 
časih ni tako enostavno uresničiti. 
Svoj kulturni hram obnavljajo 
Smarčani v treh fazah, zato so 
težave še toliko večje. Poleg tega, 
da kasnijo dela, denar vsak dan 
kopni, pa tudi zelo neredno pri-
teka, so podražitve postale naša 
vsakdanjost. Če bo vse po sreči, bc 
dvorana nared do letošnjega 
dneva republike. Seveda bo treba 
še veliko strpnosti in prizadev-
nosti. V prihodnje pa bo treba, kot 
so poudarili razpravljalci, na-
črtneie skrbeti za pomlajevanje 
vrst. Treba je najti pot do mladih 
in jih navdušiti za kulturno ama-
tersko dejavnost. 

Ob koncu redne letne konfe-
rence so najprizadevnejšim čla-
nom podelili še priznanja. Med 
nagrajenci je prejela zlato Na-
potnikovo značko za 25. let dela v 
društvu Jožica Krajnc. 

Gordana Mi-
letič: „Sedaj se 
začno prave skr-
bi. šolanje bom 
nadaljevala na 
naravoslovni šo-
li v Titovem Ve-
lenju. Kakšna pa 
bo moja nadadj-
na življenjska 
pot, za zdaj še 
ne vem. Slovo od sošolcev, s kateri-
mi smo se skupaj ,.tresli" pred 
kontrolkami, šolskimi nalogami, 
ne bo lahko. Toda, na naravoslov-
no šolo se je vpisalo še šest mojih 
sošolcev. Mislim, da smo osmošolci 
za tako pomembno stvar, kot je po-
klic, še premalo zreli. Pomoč psi-
hologinje na šoli, staršev, je prema-
lo. Ze sedaj pa razmišljam tudi o 
tem, kje bom našla svoje delovno 
mesto, seveda če bom uspešna v šo-
li." 

Peter Jevšenak: 
,,Znanje si bom 
nabiral na stroj-
no-kovinarski 
šoli v Titovem 
Velenju. Veseli 
me proizvodno 
delo, široke mo-
žnosti za napre-
dovanje, tudi 
zaposlitve ni bflo težko dobiti. 
K moji odločitvi pa je precej 
pripomogel tudi oče, ki je 
strojni inženir. Moji sošolci so se 
odločali največ za rudarske pokli-
ce. Kakšno bo slovo? Težko. Osem 
let smo bili pravi tovariši, vendar 
nas bo nekaj nadaljevalo šolanje 
skupaj." 

Matjaž Kačič- ^ffife. 
nik: ,,Kam in flft 
kako po osnov- MHBHHÎ  
ni šoli? O d l o č i - H i 
tev je za nas 15- »SKamP 
letnike kar tež- " M t 
ka. Veliko sem JE"» 

bi rad postal in " " " " "Sr 
kako bom živ-
vljenjski cilj dosegel. Zanimali so 
me vojaški poklici, zato bom šola-
nje nadaljeval na pilotski šoli v Mo-
starju. Enotedenski pregled v Ze-
munu ter sprejemne izpite sem že 
uspešno opravil. Upam, da bo tako 
tudi v prihodnje, saj je šola zelo 
zahtevna. Starši so z mojo odloči-
tvijo zadovoljni. Slovo od sošolcev • 
in sošolk bo boleče, vendar življe-
nje gre svojo pot." 

Peter Bizjak: 
,,Osem let je za 
nami. Nanje me 
vežejo prijetni 
spomini. Šola-
nje bom nada-
ljeval na Centru 
srednjih železni-
čarskih šol — 
smer elektro v " 
Ljubljani. Pritegnili so me ugodni 
pogoji za šolanje, zagotovljena šti-
pendija in kasneje zaposlitev. Tru-
dil se bom in upam, da bom svoj 
življenjski cilj dosegel." 

Maturanti so 
pokopali ključ 

Malo prizadevnih članov 
Gotovo ste si ljubitelji in zbi-

ralci znamk, starega denarja, 
značk in razni drugi zbiralci z ve-
likim zanimanjem ogledali razs-
tavo teh predmetov v avli osnovne 
šole Antona Aškerca v Titovem 
Velenju sredi meseca maja. 

Vsi pa gotovo še ne veste, da od 
leta 1981 deluje v Titovem Vele-
nju tudi klub zbiralcev značk, 
znamk in starega denarja. Šteje 
nekaj več kot 100 članov. »To ni 
novo društvo v naši dolini. Že leta 
1979 je deloval ta klub, vendar je 
po nekaj letih razpadel. Pred tre-
mi leti pa je iz vrst zbiralcev prišla 
Dobuda o nonovni ustanovitvi. 
Člani kluba so iz vseh koncev in 
krajev Jugoslavije, celo iz Zagre-
ba, Beograda do Slovenj Grad-
ca,« je predstavil klub zbiralcev 
značk, znamk in starega denarja 
njegov predsednik Ivan Uran. 

Delovni program zbirateljev je 
več ali manj iz leta v leto enak, le 
da so mu letos dodali še eno na-
logo. Radi bi organizirali srečanje 
zbiralcev iz vse Slovenije. Tako so 
v prvi polovici letošnjega leta 

pripravili že peto po vrsti občinsko 
razstavo značk, znamk in starega 
denarja, na njej pa je sodelovalo 
okrog 20 klubovcev. Vsako zadnjo 
nedeljo v mesecu pa se zberejo na 
rednih srečanjih, na katerih se 
dogovorijo o nalogah v prihodnje 
ter izmenjajo predmete, ki jih 
zbirajo. »V zadnjem času si pri-
zadevamo. da bi ustanovili dve 
sekciji in sicer naj bi značkarji 
delovali zase, zbiralci znamk pa 
zopet v svoji sekciji.« 

Kot vsa društva ali klubi se tudi 
člani tega kluba iz Titovega Ve-
lenja »bodejo« z raznimi težava-
mi. Največje med njimi so de-
narne. Skromna članarina ne za-
došča za bogatejšo in pestrejšo 
dejavnost, kaj šele za organizacijo 
raznih razstav, izdajo kataloga in 
podobno. Pred nedavnim so bili 
tudi brez lastnih prostorov. Za-
časno so našli »streho nad glavo« v 
restavraciji Jezero. V zadnjem 
času pa namenjajo del skrbi še 
članom, saj je le dobra tretjina 
marljivih pri uresničevanju zas-
tavljenih nalog. 

Vneti zbiralci 

Tudi zadnji maturantje so se poslovili od svojih profesorjev s Šaljivimi darili. Ravnatelju so kot prispevek za 
posodobitev izobraževanja s sodobnejšimi učnimi pripomočki podarili televizijsko anteno. 

Tekmovanje pionirjev - prometnikov 

Pokazali so dobro znanje 
V sredo, 6. junija, je bilo na os-

novni šoli Antona Aškerca v Tito-
vem Velenju 2. občinsko tekmova-
nje pionirjev — prometnikov vseh 
osnovnih šol velenjske občine. Se-
dem starejših skupin, pionirjev 6. 
in 7. razredov ter osem skupin 
mlajših iz 4. in 5. razredov osnov-
nih šol so se pomerili v poznavanju 
in spretnosti orientacije, promet-
nih predpisov in znakov, prve po-
moči ter v streljanju z zračno pu-
ško. Odgovarjali so tudi na vpra-
šanja o kulturni preteklosti Titove-
ga Velenja. Pokrovitelj tekmova-

nja je bila občinska zveza prijate-
ljev mladine, pri organizaciji pa so 
sodelovali osnovna šola Antona 
Aškerca, strelska družina Mrož, 
občinska organizacija Rdečega kri-
ža, planinsko društvo, AMD, 
ZŠAM in drugi, tekmovanje pa je 
zgledno organiziral svet za preven-
tivo in vzgojo v cestnem prometu. 

Pionirji-prometniki so na tekmo-
vanju pokazali zadovoljivo znanje. 
Pri mlajših pionirjih je zmagala 
ekipa osnovne šole Gustava šiliha, 
ki so jo sestavljali Iztok Čurči, Bo-
štjan Kranjc in Urška Bandalo, 

druga je bila ekipa osnovne šole 
Antona Aškerca, tretje mesto pa 
so zasedli pionirji osnovne šole 
Bratov Letonje. Pri starejših pio-
nirjih je bila najboljša ekipa os-
novne šole Mihe Pintarja-Toleda, 
tekmovali so Božo Ovčar, Matjal 
Culk in Štefan Vogler, druga je bi-
la ekipa Oš Gustava Siliha, tretji 
pa ekipa OŠ Antona Aškerca. Prvi 
trije udeleženci tekmovanja iz vsa-
ke skupine so prejeli zlate in srebr-
ne značke SPV prometni miličnik 
in izkaznico, ostali pa priznanja za 
sodelovanje. B. Mugerle 

Udeleženci letošnjega tekmovanja 

„Na razpotju smo. Kam, kako, 
po kateri poti moramo stopati, da 
bomo dosegli željen! dlj? Ali smo 
se pravilno odločili, kajti pred nami 
Je prva življenjska preizkušnja?" se 
v teh dneh sprašujejo osmošolci. Le 
še jutri in za njimi H bodo zaprla 
vrata hiš učenosti, v kateri so „guli-
U" klopi celih osem let. Odločitev, 
kam po osnovni šoli, gotovo ni bila 
lahka, posebno v času, ko je vse več 
mladih brez dela. Zadaje dni pouka 
smo se mudfli med osmošolci, jim 
zastavili nekaj vprašanj o tem kam 
In kako ter zabeležili naslednje od-
govore. 

Mirna Macur: 
, ,Oh, komaj 
smo si oddahni-
li, toda sedaj se 
začne za nas še 
huje. Osmi raz-
red bom konča-
la z odličnim us-
pehom. Kam po 
osnovni šoli? Na 
Center srednjih šol v Titovem Vele-
nju, smer računalništvo. Zelo rada 
imam matematiko in angleščino, to 
področje pa me tudi močno zani-
ma. Starši so z mojo odločitvijo za-
dovoljni. Vem, da bo težko, tudi 
delovnih mest ni prav veliko. Imam 
pa le nekaj možnosti za preusmeri-
tev." 

»6. junij 1984. Zadnja ge-
neracija maturantov, zadnja 
predaja ključa«, tako je takoj 
na začetku povedala pred-
stavnica zadnje generacije ve-
lenjskih gimnazijcev. Tokrat 
se gimnazijci niso poslovili s 
predajo ključa dijakom 3. let-
nika, ampak so ga pokopali 
pod breze pred šolskim po-
slopjem. 

Vsem tistim, ki prihajajo za 
njimi so naložili, da za »grob«, 
kjer počiva ključ, lepo skrbijo. 
Od pokojnika so se poslovili z 
vsemi »pogrebnimi sloves-
nostmi«. 

Sicer pa se je predstava na 
šolskem dvorišču pričela 
nadvse slovesno z Gaude-
amus igitur. Potem pa so ma-
turanti na šaljiv način prele-
teli štiri leta, ki so jih preživeli 
skupaj. Povedali so marsikaj 
pikrega o sošolcih in seveda 
tudi profesorjih, ki so si jih 
tokrat za spremembo lahko 
privoščili sami. Prav gotovo 
jim tega.ni nihče zameril. 

Vzdušje je bilo enkratno. 
Vsak, kije med njihovim slo-
vesom prišel mimo, se je 
ustavil in jim prisluhnil. 

Marsikdo se je do solz na-
smejal. Pri izvajanju njihove-
ga programa so jim pomagali 
tudi svetlobni učinki, za ka-
tere je tokrat poskrbela kar 
narava sama. Kajti, ko so se s 
»pretresljivim govorom« po-
slavljali od pokojnika ključa, 
ga objokovali in poudarjali, 
kako so vsi žalostni, se jim je 
pridružilo tudi sonce, kajti 
nenadoma seje stemnilo. 

Večkrat so maturanti zapeli 
»Življenje je lepo, če se ne 
učiš«, tega pa jim ne gre pre-
več verjeti, kajti večina sije še 
za naprej izbrala učenje. 

Najbolj žal pa je bilo za 
ključem, generaciji, ki priha-
ja. Sklenitev njihovega šola-
nja ne bo več takšno kotje bilo. 
Čeprav mature, tega velikega 
zrelostnega izpita, prve resne 
šole za naprej, ne bo več, pa to 
še ne pomeni, da ne bo več 
tudi vsega tistega, kar je konec 
šolanja prineslo s seboj. Če ne 
bo predaje ključa, bo pa kaj 
drugega, so obljubili dijaki 3. 
letnika, že v prihodnjem šol-
skem letu ne več maturanti. 

mkp, M. Z. 

Zadnji maturantje ključa niso izročili tretješolcem, saj je padel pod udarci 
šolske reforme. Pokopali so ga pred vhodom nekdanje gimnazije. 
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Znanost mladini 

Dekleta so se 
izkazala 

O akciji Mladi za razvoj Velenja 
smo v prejšnji številki Našega časa 
bežno že poročali. Za tiste, ki tega 
članka niste prebrali še enkrat ome-
nimo, da se je ta akcija na pobudo 
izvršnega sveta oziroma komiteja 
za družbene dejavnosti občine 
Velenje in Centra srednjih šol zače-
la v drugem polletju letošnjega šol-
skega leta. Organizirana je bila v 
dveh smereh in sicer v izdelavo raz-
iskovalnih nalog ter v delo v sekci-
jah. 

Ze v letošnjem letu je akcija dala 
dobre rezultate, saj je bilo prijav-
ljenih kar 28 raziskovalnih nalog. 
Nekateri raziskovalci pa so svoje 
prispevke poslali tudi na republiško 
tekmovanje ,,znanost mladini". 
Od dvanajstih poslanih nalog so 
kar štiri prejele najvišje priznanje 
ter se uvrstile v nadaljnje tekmo-
vanje. 

Med mladimi raziskovalci iz naše 
občine so imela največ uspeha de-
kleta, in sicer učenke jezikovno 
družboslovne usmeritve na Centru 
srednjih šol, saj so bile omenjene 
štiri nagrajene naloge sad njihovih 
prizadevanj. Čeprav so se mladi na-
dobudni raziskovalci iz občine Ve-
lenje že nekajkrat izkazali, pa ven-
dar takšnega uspeha, kot tokrat, še 
niso dosegli. 

In katera so bila ta dekleta? Bri-
na Ornik je pripravila nalogo s 
področja kemije, Mojca Kaš in Jo-
landa Kreslin sta se preizkusili v et-
nologiji, istega področja se je lotila 
tudi Milena Zevart, nalogo iz 
zemljepisa pa so naredile Tanja 
Dmitrovič, Martina Rednjak, Mar-
jana Novinšek, Brigita Ceglar, Kar-
men Učakar in Darja Pristovšek. 

O Brini Ornik, ki se je z nalogo s 

področja kemije izkazala že lansko 
jeto, smo takrat že pisali. Na re-
publiškem tekmovanju je tedaj 
osvojila drugo nagrado in je nato 
skupaj še z nekaterimi nagrajenci 
odšla na tekmovanje v Anglijo, 
kjer je ta ekipa osvojila tudi drugo 
mesto, le malenkost za domačini. 
Letos se je na tekmovanju predsta-
vila z nalogo Vpliv akceleratorsko 
iniciatorskih sistemov na kinetiko 
utrjevanja nenasičenih poliester-
skih smol na lastnosti laminatov. 
Precej zahteven naslov v katerem 
pa je že razloženo bistvo celotne 
raziskave, ki se je je Brina lotila že 
ob začetku šolskega leta in ne šele 
po razpisu akcije Mladi za razvoj 
Velenja. 

S to raziskavo se je lotila organ-
ske kemije, in sicer področja plasti-
čnih mas, saj so bili prav pogoji za 
raziskavo s tega področja kemije v 
občini Velenje med najustreznejši-
mi. 

Najprej je preučila literaturo, ki 
je predvsem v nemščini in anglešči-
ni, nato pa si je zastavila usmeritve, 
po katerih je nalogo tudi izdelala. 

V njej je predstavila nastanek poli-
esterskih verig, vpliv posameznih 
komponent nanje ter nastanek poli-
»sterske smole. Nato je s poizkusi 
ugotavljala kako kakovost in koli-
čina določenih sestavin vpliva na 
utrjevanje smole. 

Mojca Kaš in Jolanda Kreslin sta 
raziskovali mednacionalne odnose 
v Titovem Velenju. Nalogo s pod-
ročja etnologije sta obdelali na 
osnovi ankete in razgovorov. Tema 
je bila vsekakor zanimiva saj v 
občini Velenje živi okoli 5600 obča-
nov iz drugih republik, zaposlenih 
pa jih je okoli 5100. Največ je 

Moja Kal in Jolanda Kreslin 

2. dan savinjskih lovcev 

Slavnostno, 
zanimivo, koristno 

Prizadevni člani lovske druži-
ue Dreta iz Nazarij že ves čas 
obstoja družine tvorno sodelujejo 
pri skupnih naporih za ohranjanje 
lepe narave in njenih lepot. V 
zadnjem času so veliko pozornosti 
namenili zlasti vzgojnemu delu z 
mladimi, saj se zavedajo, da bodo 
le z načrtnim delom z mladino 
lahko nadaljevali, lovsko izročilo 
in krepili pravi odnos do narave in 
njenih lepot. Jasno je tudi, da 
družina vseskozi aktivno sodeluje 
pri najrazličnejših akcijah širšega 
družbenega pomena. 

Tako so se v preteklih dneh 
tvorno vključili v letošnje slavje 
ob prazniku krajevne skupnosti 
Nazarje. V zvezi s tem so pripravili 
2. dan savinjskih lovcev, prvi je bil 
lani v Gornjem gradu. Pri tem so 
se že posebej potrudili. V nazar-
skem gasilskem domu so uredili 
lovsko razstavo. Z njo javnosti 
niso prikazali le svojih trofej. Med 
drugim so posebej opozorili na 
živalske vrste, ki so v naših goz-
dovih že ogrožene, na razstavi pa 
so predstavili pestro delovanje 
vseh lovskih družin v Gornji Sa-
vinjski dolini. Pozabili niso tudi 
na mlade, saj so v torek pripravili 
šolski dan, učencem predstavili 
razstavo in jim pripravili preda-
vanja. Razstavo so odprli v soboto 

popoldne, trak paje prerezal naj-
starejši član družine Franc Mar-
kež. 

Po otvoritvi je bila v delavskem 
domu slavnostna seja izvršnega sveta 
skupščine občine Mozirje, na kateri so 
med drugim podelili priznanja naj-
zaslužnejšim lovcem iz vse občine. Po 
seji so pripravfli lovska predavanja in si 
ogledali film. S prireditvami so nada-
ljevali v nedeljo. Na svojem strelišču 
na Pobrežjih so organizirali tekmova-
nja v streljanju na glinaste golobe, v 
tarčo srnjaka in divjega prašiča. 

Zlasti slovesno je bilo v nedeljo po-
poldne na nazarskem športnem igriš-
ču. Na slovesnosti so podelili nagrade 
najuspešnejšim strelcem z dopoldan-
skega tekmovanja, osrednji del pro-
slave paje bil namenjen razvitju pra-
porja zveze lovskih družin Celje. Tako 
so tudi lovci širšega področja dali pri-
znanje nazarskim in vsem gornjesa-
vinjskim lovcem za vse njihove dose-
danje napore in uspehe. Predsednik 
zveze lovskih družin Celje Vid Jerič je 
v svojem nagovoru posebej poudaril 
pomen lovstva nekoč in njegovo vlogo 
v naši samoupravni družbi. Pri tem je 
posebej pohvalil lovce mozirske 
občine za njihove pionirske napore pri 
predstavljanju pravnega smisla in po-
mena lovske dejavnosti, zlasti mladim 
rodovom. To pa dnevi savinjskih lov-
cev zagotovo so in veljalo bi jih po-
snemati tudi drugod. 

Na slovesnosti so podelili visoka 
lovska priznanja številnim posamez-
nikom ter družbenim in delovnim 
organizacijam s katerimi lovci tvorno 
sodelujejo. 

Brina Ornik 

Hrvatov, nato Muslimanov in 
Srbov. 

Zakaj ti delavci prihajajo, kak-
šne so njihove potrebe, želje in na-
črti temu posvečamo premajhno 
skrb in to sta mladi raziskovalki 
skušali v svoji nalogi podrobneje 
preanalizirati. 

Nekatere od njunih ugotovitev bi 
bile vsekakor lahko opozorilo naše-
mu pojmovanju življenja teh de-
lavcev iz drugih republik. Eden od 
največjih problemov je gotovo iz-
koriščanje prostega časa ter ne-
ustrezni življenjski pogoji. 

Nalogo iz etnologije je pripraviljt 
tudi Milena Zevart. V njej je pre-
učila življenje kmečke in rudarske 
družine v Podkraju pri Titovem 
Velenju. Ugotavljala je, kako se je 
spreminjal status teh družin v ome-
njenem obdobju, kako so se 
oblikovale in spreminjale življenj-
ske navade in običaji. V nalogo je 
vpletla veliko osebnih izjav anketi-
rancev, kar jo je naredilo bolj ži-
vljenjsko, obenem pa te izjave tudi 
bolj opredeljujejo določeno 
obdobje in mišljenje. 

Zemljiščna razdrobljenost kot 
zaviralni faktor posodabljanja 
kmetijstva v občini Velenje pa je 
bila naloga s področja zemljepisa. 
Te naloge se je lotilo šest deklet, in 
sicer Tanja Dmitrovič, Martina 
Rednjak, Marjana Novinšek, Bri-
gita Ceglar, Karmen Učakar in 
Darja Pristovšek. Naloga je zahte-
vala precej dela, saj so morale 

Krajevna skupnost Podkraj- Kavče 

Obrambni dan 

opraviti anketo ter izrisati številne 
karte. Ker je bil rok kratek, so se 
dela lotile skupno. Raziskava je po-
kazala, da so v občini kmetije moč-
no razdrobljene, ta razdrobljenost 
pa je glavna ovira za večje pridobi-
vanje hrane, zvišuje pa tudi njeno 
ceno. Kmetje sami ne kažejo po-
sebnega interesa za združevanje 
zemljišč, v njih je zakoreninjeno 
mnenje, da je takšna razdroblje-
nost prisotna že od nekdaj. Tudi 
zakonodaja omogoča razdroblje-
nost že tako majhnih zemljišč. 

To je le nekaj posplošenih misli 
iz nalog, ki so jih mlade raziskoval-
ke tako skrbno pripravile, da so z 
njimi uvrstile v nadaljnje tekmo-
vanje. Tudi druge naloge iz občine 
Velenje, ki sicer niso zasedle prvih 
mest na tej republiški predstavitvi 
,.znanost mladini" niso mnogo 
zaostajale. Zato lahko od naših 
mladih raziskovalcev v prihodnje 
pričakujemo še boljše rezultate, še 
posebno, če vemo, da sedaj poteka 
delo tudi v sekcijah, kjer načrtno 
vzgajajo mladince za takšno delo. 

Dekleta, ki so sodelovala v pogo-
voru, so poudarila, da je bil uspeh 
možen tudi zato, ker so tako na nji-
hovi šoli, kot v vsem Centru sred-
njih šol imele veliko podporo pri 
delu. Seveda pa so k uspehu pripo-
mogli tudi posamezni mentorji in 
svetovalci, predvsem pa Danica Ze-
vart, Dragica Camloh, MiraSajko, 
Jože Hudales in Rafael Pečečnik. 

B. Z. 

V nedeljo so v krajevni skupnosti 
Podkraj-Kavče pripravili prvi 
obrambni dan za tamkajšnje prebi-
valce. Organizator je bila krajevna 
konferenca zveze rezervnih voja-
ških starešin, obrambnemu dnevu 
pa so dali ime ,,krepimo obrambne 
sposobnosti in spoznavajmo svojo 
krajevno skupnost". Udeležilo se 
ga je 12 tričlanskih skupin, se-
stavjjali pa so jih rezervni vojaški 
starešine, mladina in pionirji, po-
merili pa so se v znanju in spretno-
stih s področja SLO in DS. Udelež-
ba je bila sploh zelo pestra, saj so se 
obrambnega dne udeležili predstav-
niki krajevnih družbenopolitičnih 
organizacij, občinske konference 
ZRVS in drugi, sodelovali pa so tu-
di rezervni vojaški starešine krajev-
ne skupnosti Staro Velenje, ki so 
ob tej priložnosti izvedli svoj ob-
vezni strokovni program. V okviru 
obrambnega dne so izvedli tudi 
udarniško akcijo pri obnavljanju 
doma krajevne skupnosti. Na delo 
je prišlo 18 krajanov, vsak udeleže-
nec pohoda pa je na gradbišče po-
nesej nekaj zidakov. 

Po izteku 1. obrambnega dne v 
krajevni skupnosti Podkraj-Kavče 
je predsednik krajevne konference 
ZRVS Alojz Grazer povedal na-
slednje: ,.Današnji obrambni dan, 
ki smo ga izvedli prvič in zelo 
uspešno, je po oceni udeležencev in 
organiztorjev uspel. K temu uspehu 
so pripomogli vsi krajevni dejavni-
ki in posamezniki. Zlasti mladina 
se je tokrat še posebej izkazala. 

Kulturni program je prijetno pope-
stril član zveze borcev Martin To-

vornik s svojo prijateljico harmoni-
ko. Tudi Ivanka Cvenko nam je 
vsestransko pomagala pri organiza-
ciji. Zal pa ugotavljamo, da se 

Predsednik KK ZRVS Alojz Gi 

obrambnega dneva niso udeležili 
vsi rezervni vojaški starešine, ki bi 
se glede na obvezni program stro-
kovnega izobraževanja morali." 

Zmagala je prva ekipa mladinske 
organizacije Šentilj (Maks Cestnik, 
Renata Vranjek, Matjaž Kuhar), 
druga je bila četrta ekipa KK ZRVS 
Podkraj-Kavče in tretja prva ekipa 
KK ZRVS Podkraj-Kavče. Te tri 
ekipe so si pridobile tudi pravico 
nastopa na občinskem tekmovanju, 
ki bo jeseni. 

B. Mugerle 

Zmagovalna ekipa mladinske organizacije iz Šentilja 
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Brigita Ceglar, Darja Pristovšek, Karmen Učakar, Martina Rednjak, Mar-
jana Novinšek (manjka Tanja Dmitrovič) 

»Zvezda« razstave je vsekakor kosmatinec, ki je lani lovcem povzročil 
obilo preglavic 

Z lovskimi pesmimi so se predstavili pevci in rogisti 

Zdravko Pečovnik 

Zdravko Pečovnik 

Zadnje podražitve seveda niso 
prizanesle tudi avtomobilom. Že 
prej so bili ti železni konjički zelo 
dragi, sedaj pa si bodo nakup 
novega lahko privoščili le tisti z 
debelimi denarnicami. 

»Ja. tako je. Vse pogosteje 
pripeljejo lastniki avtomobilov 
na popravilo takšne avtomobile, 
ki bi jih včasih odpeljali na 
odpad,« je za uvod v tale po-
govor povedal Zdravko Pečov-
nik, avtoličar iz Smartnega ob 
Paki. 

Pravi, da ima dela ogromno in 
ne more ustreči vsem. ki bi radi 
svoj avtomobil popravili ali po-
lepšali. »Posel, ki ga opravljam, 
je zelo umazan in presneto po-
časi gre delo od rok. Delam vse 
sam, zato mi gre še toliko po-
časneje. V delavnici sem skoraj 
od jutra do- večera. Če hočeš 
avtomobil »pozdraviti«, se mo-

raš pošteno potruditi. Vse moraš 
imeti v malem prstu, da ugotoviš 
kje moraš kaj popraviti in da bo 
vozilo zopet varno. Kdor se ne 
spozna na takšne stvari, si ne zna 
predstavljati, koliko je dela. 

Imeti opravka s strankami pa 
tako sami veste, da ni najbolj 
hvaležno. Ene te hvalijo, druge 
zopet tarnajo. Sicer pa, danes 
tako gledamo vse skozi denar.« 

Zdravko opravlja tri poklice 
hkrati. Je mehanik, klepar in 
avtoličar. Vsi trije so med sabo 
povezani in za takšno dejavnost, 
kot jo opravlja naš sogovornik, 
nujno potrebni. In kako da seje 
Zdravko odločil prav za to delo? 

V zgodnjih otroških letih je rad 
prijel v roke izvijač, kladivo, 
klešče, tako kot pač vsi otroci. 

Veselje do avtomobilov pa je 
rastlo skupaj z leti. Po končani 
osnovni šoli je »gulil« tri leta 
šolske klopi v poklicni šoli v 
Celju in se zaposlil kot viličarist. 

Izkušnje si je nato pridobival v 
Vegradovi mehanični delavnici. 
Od leta 1972 pa se je odločil za 
samostojno pot, obrtništvo. 

»iNe vem kako bo s tem 
usmerjenim izobraževanjem. 
Naši stroki prav nič ne koristi. 
Tisto, česar se naučijo v šoli in 
spoznajo na kratki praksi, je 
odločno premalo. Šele dolgo-
letne izkušnje naredijo iz tebe 
mojstra. Niti en »karambol« ni 
enak, prav tako se spreminjajo 
tipi avtomobilov in podobno. 

Zato ni prav nič čudno, da le 
malokateri ostane v svojem po-
klicu. kije danes vse bolj cenjen 
in redek.« 
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Vse cene veljajo do 20. junija 1984. V 
ugodna menjava dinarja. 

Za nakup se pr iporoča ^ K O N S U M 

K s m t M b t a ž a l r e n t a r 

M f l M a a l i f P M * . * . 
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POZDRAVLJENI, SOSEDJE! Za vas smo zgradili novo prodajalno, ki smo jo preimenovali 
iz „ S U P E R M A R K E T A B L A Ž E J " v b l O Ž g j f g f i t g f 

P l i b e r k - A v s t r i j a , te le fon: 99434235 - 2194. 

S tem kuponom dobite v Moisicsosstf 
eno žensko elektronsko uro ze samo 400 dinarjev 

Vse cene veljajo do 20. junija 1984. V fetalll CSOlSf jn v 

I ugodna menjava dinarja. 

Elektra: Libela 109:70 
Po pričakovanjih bi morala biti 

tekma med ekipo Libele iz Celja in 
šoštanjsko Elektro derbi prvenstva, 
vendar so kadeti Elektre zaigrali 
odlično in Celjanom niso dovolili, da 
bi jim ogrozila zmago. S tem so pra-
ktično že osvojili naslov v svoji skupini 
in dokazali, da nimajo dostojnega na-
sprotnika. Sedaj morajo košarkarji 
Elektre iz Šoštanja le nadaljevati s 

takšno igro in delom, pa jim bo tudi 
naslov republiškega prvaka dosegljiv 
in tako tudi odhod na državno prven-
stvo. V srečanju z Libelo so se izkazali 
vsi igralci, še posebej pa velja pohvaliti 
učinkovito ijjro Sevška in Dumbaye. 

Za Elektro so nastopili: Blagotinšek, 
Sevšek 24, Lipnik 7. Pečovnik, Ocepek, 
Dumbaya 24. Janič 30, Kumer. Ro-

• tovnik 22. Brešar 2 in Vovk. 

kjer vam nudi različno blago po ugodnih cenah, kot na primer: 

Splendor riž 1 kg prej 14,90 A Sch - sedaj samo 9,90 A Sch 

Rama 500 gr prej 14,90 A Sch - sedaj samo 7,90 A Sch 

Bendsdorp čokolada 300 gr prej 24,90 A Sch - sedaj samo 17.90 A Sch 

Shamtu lak za lase 300 gr prej 29,80 A Sch - sedaj samo 19,90 A Sch 

EDO - hlačne nogavice prej 19 A Sch - sedaj samo 9,90 A Sch 

Pisma bralcev 

Roditeljski sestanek 

TDK kasete 3 kom. prej 
109,80 A Sch — sedaj samo 
86,— A Sch 

Stereo kasetar prej 699 A Sch 
— sedaj samo 399 A Sch 

(telefon: 98434236 - 2085) 

Philips elektronski računalnik 
prej 159,80 A Scrt - sedaj 
samo 99,80 A Sch 

Camping garnitura (5 delna — ena zložljiva miza in štirje 
zložljivi stoli) prej 698 A Sch — sedaj samo 498 A Sch 

Sincel top lovodne Števce in TV žarnice i m a m o vedno 
na zalogi. 

S tem kuponom dobite pri bJojttl rff l l tf 
center ALVORADO KAVO Wl»ner 1 kg za M m o I N t fe i a jm 

Logarska dolina 

Iznakažena podoba naravnega 
dragulja 
Logarska dolina — kako čudovi-

ta si v svoji nenadkriljivi lepoti, 
kako revna po svoji turistični 
ponudbi (ne po svoji krivdi), kako 
osamljena in daleč od turističnega 
vrveža (tudi ne po svoji krivdi) in 
kako skeleče rane so ti pri-
zadejali tisti, ki jim nudiš naj-
več in bi morali zate najbolj skr-

beti — planinci. Ne tisti, ki te obi-
skujejo in občudujejo, pač pa oni, 
drugi, ki te izkoriščajo. Seveda tu-
di tisti gostje, ki te le bežno obi-
ščejo in ti v spomin zasvinjajo tvo-
ja nedrja z vsemogočimi ,,dobri-
nami". Toda ti se menjajo, prvi pa 
ostajajo. Smo sploh še ljudje, prej 
vse kaj drugega. 

Pojdite na sprehod (če znate Mati) 

Okrepčajte ae (če želite shujšati) 

Oddahnite si na klopci (prinesite jo s seboj) 

Drugačno praznovanje mature 

Logarska: vseeno si lepa 

NUDIMO VAM PO UGODNIH CENAH: 
Pliberk Avstrija se je preselil v novi b t a i d r t n t e r 

Champion svečke 4 kom. orei 
99,80 A Sch — sedaj samo 
59,80 A Sch 

V Celju je bil pred dnevi tek, 
prava posebnost merjenja tele-
snih moči in sposobnosti. 

Ob 20. letnici opravljene ma-
ture se je Jaka Grošl pomeril v 
teku na 10 kilometrov z dijaki, ki 
so tekli štafetni tek 5 x 2000 me-
trov. 

Jaka Grošla poznamo kot 
zvestega atleta AK Velenje. Brez 
njega ni minil noben tek na 5 ali 10 
km ter maraton v Kumrovcu ali 
pa tek ob žici okupirane Ljublja-
ne. 

Ob 20. obletnici mature in 40. 
letnici rojstva seje pomeril z dijaki 
v teku na 10 kilometrov. On je 
pretekel celo progo, medtem, ko 
so dijaki tekli štafeto 5 x 2000 

9 4 

Starši in učitelji prvih razredov 
osnovne šole Gustava Siliha iz 
Titovega Velenja smo imeli še 
zadnji sestanek v tem letu. Tokrat 
je bilo zelo lepo poslušati učiteljice 
naših otrok. 

Gotovo ne bom lagal, če povem, 
da so te tovarišice uspele genera-
cije in generacije otrok uvesti y 
svet pismenosti, branja, računanja 
in naučiti naše otroke lepih navad, 
saj je v ostalih razredih črka in 
številka ista . . . 

Ker nisem Slovenec, sem zato še 
toliko bolj srečen, ko mi tovarišica 
pove, da je zelo zadovoljna z zna-
njem mojega otroka iz slovenšči-
ne. Mar to ni ponos in še kaj več! 

Žal, se na tem roditeljskem 
sestanku ni nihče od staršev zah-
valil tovarišicam za njihov trud. 
Zato bi se rad ob tej priložnosti 
vsem zahvalil in jim želim tudi v 
prihodnje še veliko delovnih 
uspehov. 

Stevo Stankovič 

metrov. To je bil svojevrsten boj, 
prijetno športno doživetje in po-
seben način proslavljanja oblet-
nice mature. 

In kakšen je bil izid tega dvo-
boja? Pet dijakov je preteklo 
progo v času 37:40,6, Jaka Grošl 
pa sam v času 38:48,2. Povejmo še 
to, da je Jaka ob 10. obletnici 
mature tudi pripravil podoben 
tek, ki ga je v obračunu z dijaki 
takrat dobil. Čeprav ne teče več 
redno, tudi v službo ne več tako 
kot je včasih, ko še ni imel avto-
mobila, pa se kljub temu lahko 
kosa s fanti mlajšimi od njega tudi 
24 let. Tega pa si ne more privo-
ščiti vsak. 

L. O. Jaka Grošl in njegovi tekmeci v teku na 10 kilometrov 
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KOLEDAR 
ČETRTEK, 14. junija — METOD 
PETEK, 15. junija —VID 
SOBOTA, 16. junija — BENO 
NEDELJA, 17. junija — LAVRA 
PONEDELJEK, 18. junija — 
MARKO 
TOREK, 19. junija — JULIJANA 
SREDA, 20. junija — SILVERIJ 

MALI OGLAS! 

KOKOŠI, RJAVE, UEPO 
OPERJENE IN V ODLIČNI 
NESNOSTI, PRODAJAMO 
vsak dan od 12.—19. ure v Ro-
jah pri Šempetru. V zadnjem 
mesecu so krmi j ene samo z ži-
tom in so zato odlične za zakol 
ali za nadaljno rejo. 

PRODAM FIAT 126 P. Informaci-
je po tel. 852-097, popoldan. 
KUPIM NOVEJŠO GARSONJE-
RO ALI ENOSOBNO STANO-
VANJE na sončni strani v Titovem 
Velenju. Ponudbe pod šifro: ,.Go-
tovina", pošljite na uredništvo Na-
šega časa, Foitova 10, Titovo Vele-
nje. 
V DELOVNO RAZMERJE 
SPREJMEMO ŠIVILJO s smislom 
za samostojno delo. Oglasite se v 
ponedeljek, torek, ali četrtek po-
poldan od 16.—19. ure v BOTI-
QUE — Michel, Kardeljev trg 1. 
Dober zaslužek. 
V TITOVEM VELENJU, NAJ-
RAJE NA GORICI NAJAMEM 
POSLOVNI PROSTOR cca. 30 kv. 
m. Oglasite se po telefonu 851-803,» 
od 20. ure dalje. 
PRODAM Z 101 LETNIK 81, cena 
280.000,00 din. Tel. 850-431 do 14. 

CENJENI GOSTJE 1 V času 
obrtnega sejma v Titovem Ve-
lenju iridite tudi na_ zabavo s 
plesom v prostore gostišča Tin-
ka Zaic Titovo Velenie. Glasba 
s plesom bo v petek, 15. in so-
boto 16. junija ter naslednji pe-
tek 22. in soboto 23. junija 
1984, vsakokrat od 21. do 1. 
ure. Igral bo ainsambel Šaleški 
fantje s pevko. 

Priporočamo se! 

PRODAM ClSTOPASEMSKE 
KUNCE — MODRI IN BELI 
DUNAJČAN, telefon 851-134. 

ZARADI BOLEZNI UGODNO 
PRODAM HIŠO v Pesju. Infor-
macije na Celjski 11, stanovanje 4, 
popoldan. 
PRODAM ŠOTOR ZA 4 OSEBE. 
Alojz Mesarec, Šaleška 2 c, Titovo 
Velenje. 

VESELICA! BO V TOPOLŠI-
CI PRI ŠOLI V SOBOTO, 16. 

' junija 1984, s pričetkom ob 18. 
uri. Za hrano in pijačo bo pri-
skrbljeno. Zabavala vas bo 
,,VIS VESNA". Prireja 
OOZSMS Topolšica. Če bo sla-
bo vreme, bo prireditev nasled-
njo soboto. Vabljeni! 

ČISTIMO PREPROGE, ITISO-
NE, TAPISONE NA DOMU. Na-
ročila po telefonu 851-134 in 850-
893, vsak ponedeljek od 7.—9. ure 
in popoldne od 14.—16. ure. 
PRODAM ZELO DOBRO 
OHRANJEN ČRNOBELI TV EI 
NIŠ TIP BR-870. Ogled v nedeljo 
dopoldan. Naslov v uredništvu. 
V TITOVEM VELENJU PRO-
DAM ZIDANO GARAŽO Z 
ZEMLJIŠČEM, ki je lahko tudi 
skladišče. Naslov v uredništvu Na-
šega časa. 

PETER VERTAČNIK — izde-
lovanje vseh vrst cokel 
Vabim vas, da si v čudovitem 
okolju Savinjskega gaja v Mo-
zirju, ogledate pestro ponudbo 
najrazličnejših cokel, primernih 
za vso družino. Pridite in izberi-
te, modeli so raznovrstni, cena 
ugodna! 

PRODAM ELANOV ČOLN GT 
402 Z MOTORJEM MERKURI 50 
KM IN PRIKOLICO. Informacije 
po telefonu 852-029. 
PRODAM AMI 8 ZELO DOBRO 
OHRANJEN. Vinko Jagrič, Kaju-
hova 2, Titovo Velenje. 
PRODAM VRTNO UTO OB JE-
ZERU. Naslov v uredništvu. 
PRODAM RABLJEN BARVNI 
TELEVIZOR za 20.000,00 din. 
Naslov v uredništvu. 
UGODNO PRODAM KLINKER 
KERAMIČNE PLOŠČICE proiz-
vodnje Ljubečna Celje, dim. 250 x 
65 x 16 (za oblogo fasade) v količini 
32 kv. m. Kličite po telefonu 851-
189. 

PRODAM PLINSKO NAPRAVO 
BEDINI, TRI PLAŠČE Z OBRO-
ČI 12. col. (kadet, fičo), dva obro-
ča — eden s plaščem 165 x 13 (Fiat, 
Lada). Rutar, Vrnjačke Banje 7, 
Titovo Velenje. 

DEŽURSTVA 
DEŽURNI ZDRAVNIKI V 
ZDRAVSTVENEM DOMU 
VELENJE: 

ČETRTEK, 14. junija, dnevni 
dr. Hrastnik, nočni dr. Koren 

PETEK, 15. junija, dnevni dr. 
Marolt, nočni dr. Markovič 

SOBOTA, 16. junija, glavni 
dežurni dr. Pustovrh, notranji 
dežurni dr. Zupančič 

NEDELJA,'17. junija, glavni 
dežurni dr. Pustovrh, notranji 
dežurni dr. Zupančič 

PONEDELJEK, 18. junija, 
dnevni dr. Grošelj, nočni dr. Žič-
kar 
DEŽURNI ZDRAVNIKI V 
ZDRAVSTVENEM DOMU 
ŠOŠTANJ: 

ČETRTEK, 14. junija, dr. Pir-
tovšek 

Od 15. junija do 17. junija dr. 
Do viša k 
DEŽURNI ZOBOZDRAVNIKI 
V ZDRAVSTVENEM DOMU 
VELENJE: 

16. junija, in 17. junija dr. Mi-
roslav Pavlovič, Petra Stanteta 13, 
Titovo Velenje 

DEŽURNI VETERINAR ŠOŠ-
TANJ: 

Od 15. junija do 22. junija, Ivo 
Zagožen, diplomiran veterinar. 
Vrnjačke Banje 7, Titovo Velenje, 
tel. 852-381 

Graška gora 

Srečanje narodnozabavnih 
ansamblov 

Tudi letos bo na Graški gori 
tretjo nedeljo v mesecu juliju nad 
vse veselo. Srečali se bodo na-
rodno zabavni ansambli in male 

vokalne skupine, ki ga že vrsto let 
organizira tamkajšnje kulturno 
društvo Ivan Cankar. Organiza-
torji že zbirajo prijave za letošnje 
srečanje, ki bo 15. julija. 

Titovo Velenje 

Atletski pionirski pokal 
30. maja je bilo v Titovem Velenju 

področno prvenstvo za atletski pio-
nirski pokal Slovenije. Tekmovanje je 
pripravila Zveza telesnokulturnih 
organizacij občine Velenje. 

Vrstni red ekip pionirke: 1. OŠ 
Veljko Vlahovič, 152 točk, 2. OS Anton 
Aškerc Velenje, 135 točk, 3. OŠ Biba 
Ročk Šoštanj, 120 točk, 4. OŠ Bratov 
Mravljak Velenje, 116 točk. 5. OŠ 
Miha Pintar-Toledo Velenje, 84 točk, 
6. OŠ Karel Destovnik-Kajuh Šoštanj, 
43 točk, 7. OŠ Prežihov Voranc Ravne, 
19 točk, 8. OŠ Prevalje, 15 točk, 9. OŠ 
Mežica, 14. točk. 

Ekipno — pionirji: 1. OŠ Veljko 
Vlahovič Velenje, 143 točk, 2. OŠ Miha 
Pintar-Toledo Velenje, 139 točk, 3. OŠ 
Anton Aškerc Velenje, 111 točk, 4. OŠ 
Bratov Mravljak Velenje, 95 točk, 5. 
OŠ Biba Ročk Šoštanj. 93 točk, 6. OŠ 
Prevalje, 65 točk, 7. OS Koroškijeklarji 
Ravne, 27 točk, 8. OŠ Mežica, 21 točk, 
9. OŠ Gustav Šilih Velenje, 14 točk. 

Rezultati prvouvrščenih v posa-
meznih disciplinah: pionirke: daljina 
— Jasmina Glamuzina. OŠ Miha 
PintarToledo.463 cm; višina — Mojca 
Kos, OŠ Veljko Vlahovič, 140 cm; 
krogla — Dragica Blažič OŠ Bratov 
Mravljak 10,06; 300 m — Tatjana 
Burger OŠ Anton Aškerc, 43,1; 100 m 
finale — Simona Dolinar OŠ Veljko 
Vlahovič 12,8; 600 m — Irma Šlutej OŠ 
Anton Aškerc 1:45,1:4 x lOOm — OŠ 
Anton Aškerc 1.53,9; 

Pionirji (prvouvrščeni v posamez-
nih tekmovalnih disciplinah): daljina 
— Vinko Štabuc, OŠ Biba Ročk, 537; 
višina — Marko Atelšek, OŠ Veljko 
Vlahovič, 168; krogla — Rafko Blat-
nik. OŠ Biba Ročk 12,92; 300 m -
Franjo Stebernak. OŠ Anton Aškerc, 
40,2; 100 metrov finale — Boštjan 
Strniša, OŠ Miha Pintar-Toledo, 11,9; 
1000 m — Grega Suhadolnik, OŠ 
Bratov Mravljak, 2:40,2; 4 x 100 m — 
OŠ Miha Pintar-Toledo I., 49,0. 

KINO • KINO • KINO • KINO • KINO • KINO 
REDNI KINO VELENJE 

Četrtek, 14. 6. ob 18. in 20. uri 
SKRIVNOST PROCANEOVIH 
DOKUMENTOV - ameriški, 
avanturistični. 

Petek, 15. 6. ob 10. uri MOD-
RA STRELA — ameriški, akcij-
ski. V gl. vi: Roy Scheider (FEST 
'84 

Petek, 15. junija, ob 18. in 20. 
uri KAČJE PLEME — ameriški 
akcijski spektakel. 

Sobota in nedelja, 16., 17. 6. ob 
18. in 20. uri MODRA STRELA 
— ameriški, akcijski. FEST 
84! 

Ponedeljek in torek, 18., 19. 6. 
ob 18. in 20. uri SUROVA IGRA 
— ameriški, komedija. V gl. vi.': 
Paul Nevvman 

Sreda in četrtek, 20., 21. 6. ob 
18. in 20. uri SUPER POBALIN 
— ameriški, komedija. 

KINO DOM KULTURE VELE-
NJE 

Četrtek, 14. junija, ob 20. uri 
KAČJE PLEME. 

KINO ŠOŠTANJ 
Sobota, 16. 6. ob 20. uri 

NEUNIČLJIVI MINI MORIŠ — 
ameriški, avanturistični. 

KIT ZKZ iHOZlf lJE tzo 
KMETIJSTVO 
OBVEŠČA 
da razprodaja žive kokoši od 14. junija 1984 dalje pri 
kooperantki: 

Mariji Bider, Dol — Suha 3, Rečica ob Savinji 
Kokoši so srednje težke, rjave, primerne za zakol ali za 
nadaljno rejol 
Cena za kokoš je 250,00 din. 
Razprodaja je ves dan v navedenem roku. 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi našega dragega moža in očeta 

Toneta Galofa 
iz Kraigherjeve 1, Titovo Velenje 

se najlepše zahvaljujemo vsem, ki ste nam ob najtežjih trenutkih pomagali, darovali 
cvetje in pokojnika spremljali na njegovi zadnji poti. 

Posebej se zahvaljujemo sosedom, prijateljem in znancem, Postaji milice, Titovo 
Velenje, pevskemu zboru »Kajuh« za zapete žalostinke, govorniku za poslovilne 

besede. Obrtnemu združenju ter kolektivu ELKROJ Šoštanj. 

V Titovem Velenju, 6. junija 1984 

Žalujoči: žena Dragica, sinovi: Zvonko, Zoran, Jani 

Nedelja, 17. 6. ob 18. in 20. uri 
SKRIVNOST PROCANEOVIH 
DOKUMENTOV — ameriški, 
avanturistični. 

Ponedeljek, 18. 6. ob 20. uri 
MODRA STRELA — ameriški, 
akcijski. V gl. vi.: Roy Schei-
der/FEST '84! 

Sreda, 20. 6. ob 20. uri SURO-
VA IGRA — ameriški, komedija. 
V gl. vi.: Paul Nevvman. 

KINO DOLIČ 
Petek, 15. 6. ob 20. uri 

NEUNIČLJIVI MINI MORIŠ — 
ameriški, avanturistični. 

Torek, 19. 6. ob 20. uri MOD-
RA STRELA — ameriški, akcij-
ski. FEST '84! 

KINO BRASLOVČE 
Nedelja, 21. 6. ob 20. uri 

NEUNIČLJIVI MINI MORIŠ — 
ameriški, avanturistični. 

Sreda, 20. 6. ob 20. uri MOD-
RA STRELA — ameriški, akcij-
ski. FEST '84! 

KINO ŠEMPETER 
Četrtek, 14. 6. ob 20. uri MOD-

RA STRELA — ameriški, akcij-
ski. V gl. vi.: Roy Scheider 

GIBANJEP. 
MATIČNI URAD VELENJE 

POROKE: 

Aleš Šile, roj. 1962, rezkdlec iz 
Titovega Velenja in Romana 
Kortnik, roj.-1963, upravno-ad-
ministrativni tehnik iz Titovega 
Velenja; Vincenc Bračič.roj. 1959, 
RTV mehanik iz Strmca nad 
Dobrno in Marjana Kresnik, roj. 
1960, učiteljica razrednega pouka 
iz Pake pri Titovem Velenju; 
Dušan Gorenc, roj. 1960, rudar iz 
Krmelja in Božiča Kunst, roj. 
1963. farmacevtski tehnik iz Ra-
deč. ' 

SMRTI: 

Marko Zapušek, upokojenec iz 
Titovega Velenja, Partizanska c. 
32; roj. 1901; Cecilija Pirmanšek, 
upokojenka iz Titovega Velenja, 
Ljubljanska 17, roj. 1913; Fran-
čišek-Peter Povh, upokojenec iz 
Titovega Velenja, Kidričeva 23, 
roj. 1922; Ljudmila Naglič, upo-
kojenka iz Titovega Velenja, Zi-
danškova 9, roj. 1939; Marija 
Kamenicki, gospodinja iz Tito-
vega Velenja, Stantetova 4, roi. 
1919. 

ŠOŠTANJ: 
POROKE: 

Jure Stropnik roj. 1962 zidar, 
Topolšica 101 in Štefka roj. 1967, 
delavka. Sv. Florjan pri Šoštanju. 

SMRTI: 
Manja Lamot, gospodinja iz. 

Titovega Velenja, Konovska 50 
roj. 1939. 

Zdravko Niko Žavski, grafični 
tehnik iz Petrov Vrt, roj, 1946. 

Rudolf Kovač, roj. 1906, upo-
kojenec iz Titovega Velenja, 
Kersnikova 4. 

Terezija Lipovšek, upokojenka 
iz Rivnika 13, roj. 1904. 

Jože Dolar 
Številni prebivalci Savinjske in 

Šaleške doline, mnogi prijatelji in 
znanci ter sorodniki so se pred dnevi 
poslovili od svojega dolgoletnega so-
krajana in turističnega delavca Jožeta 
Dolarja. 

Jože Dolar se je rodil leta 1902 v 
številni družini v Veliki Pirešici, kjer 
so imeli starši poleg kmetije še žago in 
mlin. Bilo mu je komaj 15 let, ko mu je 
umrl oče in mladi Jože je moral materi 
pomagati pri delu in skrbi za vsakdanji 
kruh za še osem mladoletnih otrok. Po 
odsluženi vojaščini se je poročil z 
Marijo Rehar iz sosednjega mlina in v 
dolgem srečnem zakonu se jima je 
rodilo osem otrok, šest sinov in dve 
hčerki, ki sta jim skrbna starša omo-
eočila vse ooeoie za boliše in lepše 
življenje. Življenjska pot ju je vodila 
od mlina v Zaloški^ gorici, prek Kolen-
čevega mlina v Sponji Rečici, do zna-
nega »rdečega« Joštovega mlina pri 
Celju. Med okupacijo je delal v Plav-
čevem mlinu na Rojah, kjer je bil 
vsekakor bolj potreben, kot v partiza-
nih, saj je partizane ves čas narod-
noosvobodilne borbe podpiral z žitom 
in raznimi mlevskimi izdelki. 

Po osvoboditvi mlinarska obrt za-
radi težkih razmer ni dajala veliko 
zaslužka, vendar je Mlinarjev ata. kot 
so prebivalci imenovali Jožeta Dolar-
ja. i času največje krize za hrano. 

marstKomu-rrrše posebej družinam z 
majhnimi otroki, vedno zagotovil po-
trebno količino moke za vsakdanji kos 
kruha. Z ženo Marijo, ki mu je umrla 
pred 15 leti. sta si po vojni s prihranki 
in s pomočjo že odraslih otrok kupila 
malo hišico v Šempetru sredi Savinj-
ske doline. Po upokojitvi ga je šem-
petrsko turistično društvo naprosilo, 
da je prevzel vodenje po znani rimski 
nekropoli v Šempetru, ki sta jo z ženo 
skrbno urejevala nad deset let. Doživel 
je izjemno čast, da je leta 1962, ko sta 
z ženo opravljala vzdrževalna deta v 
nekropoli, kot prvi sprejel nepričako-
van obisk tovariša Tita. 

Čeprav je svoje delo opravljal z ve-
liko ljubeznijo, ga je moral zaradi 
bolezni opustiti in doslej se je posvečal 
številnim vnukom in pravnukinjam. 
Jože Dolar je bil vseskozi pošten in 
odkrit človek, ki je z dobrotljivo in 
vedno odprto roko v najtežjih časih 
med okupacijo in v težkih povojnih 
časih pomagal vsakomur, ki je potre-
boval njegovo pomoč, zato ga bodo 
prebivalci Savinjske doline in zlasti 
Šempetra, ohranili v najlepšem spo-
minu. Veliko ljudi na njegovi zadnji 
poti je dokaz, da je bil pokojnik človek 
in mož. ki je v svojem življenju storil 
mnogo več, kot je bila njegova člo-
veška dolžnost. 

V. K. 

J U 
FARMIN 
FARMIN 
DO INŽENIRING p. o. 
TITOVO VELENJE 

Komisija za delovna razmerja DO Inženiring oglaša prosta 
dela in naloge 

DIREKTORJA FINANC IN RAČUNOVODSTVA 

Kandidati morajo poleg splošnih pogojev imeti še: 

— končano visoko ali višjo izobrazbo ekonomske smeri in 
— 3 oziroma 5 let ustreznih delovnih izkušenj 

Delovno razmerje se sklepa za nedoločen čas s polnim delov-
nim časom. 

Kandidati naj pošljejo svoje vloge z ustrezno dokumentacijo 
v 15 dneh po objavi oglasa na naslov: DO Inženiring, 63320 
Titovo Velenje, Trg mladosti 6. 

Nadaljnje informacije lahko kandidati dobijo v Sektorju prav-
nih kadrovskih in splošnih zadev — tel. št. 852-611, interna 
20. 
Prijavljene kandidate bomo o izbiri obvestili v roku 30 dni po 
poteku objave oglasa. 

KOMISIJA ZA MEDSEBOJNA DELOVNA RAZMERJA 
VZGOJNO VARSTVENEGA ZAVODA VELENJE RAZPI-
SUJE NASLEDNJA DELA IN NALOGE: 

1. 5 vzgojiteljic za pripravo otrok na šolo Izven dnev-
nega varstva — za določen čas 

2. 2 vzgojiteljici za popoldansko delo — za določen čas 
3. 6 vzgojiteljic za nadomeščanje porodniških dopustov 

— za določen čas 
4. 3 varuhinje za določen čas 

Pogoji: 

Pod 1. in 2.: Končana srednja vzgojiteljska šola — opravljen 
strokovni izpit 
Pod 3.: Končana vzgojiteljska šola 
Pod 4.: Končana šola za varuhinje 

Prijave pošljite komisiji za medsebojna delovna razmerja 
Vzgojno varstvenega zavoda Velenje, Prešernova 3, Titovo 
Velenje, v roku 15 dni od objave. 

Rudnik lignita Velenje 
n. sol . o., T i tovo Velenje 

Rudnik lignita Velenje 
Kadrovska služba 

Komisija za delovna razmerja pri DS DSSS 

OBJAVLJA 

dela oz. naloge 

KOORDINIRANJE 
FINANČNEGA 
POSLOVANJA 
Pogoji: — visoka izobrazba ekonomske smeri 

— 3 leta delovnih izkušenj 
— pasivno znanje tujega jezika 

Kandidati naj pošljejo pismene prijave z ustrezno dokumenta-
cijo v 8 dneh od dneva objave na naslov: Kadrovska služba 
DO RLV, Prešernova 10, Titovo Velenje. 
Prijavljene kandidate bomo pismeno obvestili v 30 dneh po 
opravljeni izbiri. 
Delo se združuje za nedoločen čas s polnim delovnim časom. 

Srečno! 

! 



Avtorally 

V spomin na 
Staneta Lavriča 

Stane Lavrič, ki seje rodil leta 1915 
v Starem trgu pri Rakeku, umrl pa je 
pred tremi leti, je bil človek, ki je dal 
vse. kar je imel v dobro invalidov in 
naše družbe. Dolga leta je delal v in-
validski organizaciji, saj je bil med 
drugim predsednik Zveze za šport in 
rekreacijo invalidov Slovenije, pod-
predsednik jugoslovanske zveze za 
šport in rekreacijo invalidov ter pred-
sednik Zveze društev invalidov Slo-
venije. Bilje velik prijatelj tudi velen-
jskih invalidov, saj se je udeležil sko-
rajda vsake njihove pomembnejše 
akcije. V teh krajih je bil že med vojno 
kot član kulturniške skupine Štirinaj-
ste divizije. 

Velenjsko društvo invalidovjfe zato z 
velikim veseljem sprejelo predlog 
Zveze društev invalidov Slovenije, da 
organizira prvi avtorally za Memorial 
Staneta Lavriča. Člani Društva inva-
lidov Titovo Velenje so se skupaj z 
člani Avto moto društva Šaleška do-
lina zelo potrudili in v nedeljo resnično 
nadvse vzorno izvedli to manifestacijo. 
Prav zato so predstavniki republiške 
zveze društev invalidov izrekli željo, da 
bi bila ta spominska prireditev odslej 
vsako leto v Titovem Velenju, kjer 
imajo na tem področju že bogate iz-
kušnje. 

Invalidi iz vse Slovenije so najprej 
prišli skupaj s sorodniki Staneta Lav-
riča v avlo osnovne šole Antona Aš-
kerca v Titovem Velenju, kjer je aktiv 
delovnih invalidov Gorenja pripravil 
razstavo o njegovem življenju in delu. 
Po pozdravnem nagovoru Eda Cen-
triha je o njegov liku spregovoril 

predsednik Zveze društev invalidov 
Slovenije Ivan Japelj. 23 ekip seje nato 
udeležilo avtorallyja s startom pred 
Rdečo dvorano in ciljem na rekre-
acijskem centru Trebeliško. Pot jih je 
najprej vodila v Šoštanj, kjer so jih 
pozdravili predstavniki krajevne 
skupnosti. Tu so se poklonili tudi 
spominu Karla Destovnika Kajuha, 
saj sta bila s Stanetom Lavričem skupaj 
v kulturniški skupini Štirinajste di-
vizije. Spominu padlim borcev Štiri-
najstesose udeleženci rallyja poklonili 
tudi na Graški gori. 

Na Trebeliškem so nato najboljšim 
ekipam podelili lepe pokale, ki jih je 
posebej za to priložnost naredil član 
velenjskega društva invalidov Martin 
Kumer. Najlepši pokal so prejeli tek-
movalci DI Laško, 2. mesto so osvojili 
domači tekmovalci, tretje pa Žalčani. 
V streljanju je bil najboljši Jože Turn-
šek — Žalec, 2. Peter Jovanovič — 
Titovo Velenje; v pikadu Jože Bože-
glav — Slovenska Bistrica, spretnostni 
vožnji Jani Horvat (Titovo Velenje), 
kegljanju Jože Korošec (Slovenske 
Konjice). 85-letna velenjska invalidka 
SJnda Čuček. je podelila pokal Dom-
žalčankam. kot najboljše ženski 
ekipi, poseben pokal pa so podelili tudi 
ekipi iz Ilirske Bistrice, kije imela med 
vožnjo največ smole. 

Za dobro organizacijo sta se velenj-
skemu društvu invalidov in Avto 
moto društvu Šaleška dolina posebej 
zahvalita Ivana Japelj, predsednik re-
publiške zveze invalidov, in Slavko 
Podlipec, predsednik komisije za šport 
in rekreacijo pri tej zvezi. Dejala sta, da 

Med otvoritvijo razstave 

so takšne manifestacije potrebne, saj je 
promet na cestah vse bolj gost in seje 
treba nenehno spopoljevati. poleg 
tega pa se invalidi tudi med sabo 
zbližujejo. Ob koncu naj omenimo še 
lepo gesto ansambla Tineta Stareta iz 
Domžal. Na družabnem srečanju so 
invalidom igrali zastonj. Poteza, ki je 
redka. -vas-

Rudar: Mura 3:2 
Nogometaši velenjskega Rudarja so 

v nedeljo odigrali zadnje srečanje pred 
svojimi gledalci v tej sezoni. V goste so 
sprejeli nogometaše Mure. ki so dobro 
igrali ves prvi polčas in do 53. minute 
drugega dela, ko so vodili že z 2:0. 
Velenjčani pa se tega vodstva niso 
ustrašili. Vzeli so vse konce niti v svoje 
roke in do konca tekme v glavnem 
igrali pred vrati gostov. Sad odlične 
igre so bili zadetki Naveršnika, Čeliča 
in Jalušiča ter zaslužena zmaga. 

Vozila: Šmartno 
3:1 

Nogometašem iz Šmartnega ob Paki 
v zadnjem času ne gre najbolje. To 
kaže tudi uvrstitev po predzadnjem 
kolu. 

V nedeljo je enajsterica Iva Brdnika 
gostovala v Novi Gorici in srečanje 
proti ekipi Vozil izgubila z rezultatom 
3:1. V prvem polčasu se je srečanje 
končalo z 0:0. Le dobrih 10 minut so 
potrebovali domačini, da so kar trikrat 
zatresli vrata Smarčanov. Častni gol za 
gosteje dal Prašnikar v 67. minuti. 

Nogometaši Šmartnega obtPaki so, 
pred zadnjim kolom spomladanskega 
dela v slovenski nogometni ligi na 11. 
mestu z 22 točkami. To nedeljo pa jih 
čaka doma pomembno in težko sre-
čanje z enajsterieo Železničarja iz 
Maribora. 

Atletski klub Velenje 

Dolgoletno načrtno in trdo delo 
Velenjski atletski klub je na nedav-

nem tekmovanju za Atletski pokal 
Slovenije v Novi Gorici dosegel doslej 
svoj največji uspeh. Domov so se člani 
kluba vrnili z lepim pokalom, ki so ga 
prejeli kot najboljša moška ekipa. 
Preseneča to, da je bila njihova pred-
nost pred drugouvrščenim celjskim 
Kladivarjem skorajda sto točk. Zato je 
bil za nekatere ta uspeh, glede na to, da 
so lani bili šele četrti, nekoliko nepri-
čakovan, slučajen. Vsemu temu naj-
bolje odgovarja predsednik sekreta-
riata kluba Tine Štajner: 

»Prvo mesto na Atletskem pokalu 
Slovenije za moške je plod dolgolet-
nega načrtnega in trdnega dela. Po 
našem uspehu so tudi nekateri športni 
komentatorji objavili, da je ta uspeh 
nepričakovan. Toda. vsi tisti, ki 
spremljajo atletiko od blizu vedo. da 
smo v Titovem Velenju pripravljali to 
ekipo nekaj let. Prvo mesto smo do-
segli po zaslugi trdno zastavljene 
organizacije, v kateri vemo. kakšne so 
naloge posameznikov in kakšen je naš 
skupen cilj. Če bomo tako nadaljevali, 
lahko v prihodnje pričakujemo še hi-
trejšo rast velenjske atletike, seveda ob 
podpori vse velenjske javnosti in zd-
ruženega dela.« 

V atletskem klubu nimajo profe-
sionalnih trenerjev, ampak štiri ho-
norarce. Ti trenerji so pedagogi na 
osnovnih šolah v Titovem Velenju in 
od tu dobivajo tudi njihov kader. 

»Moram povedati, da naša članska 
ekipa« — kot nekateri trdijo—« ni 
edina, ki kaj pomeni. Že jeseni bomo 
na naši stezi dokazali, da imamo 
mlajšo mladinsko ekipo še močnejšo. 
To je naš lastni naraščaj, ki smo ga 
pridobili iz selekcij. Natančno določen 
imamo prehod atletov iz selekcije v 
klub. kar mnogokaterim dela velike 
preglavice. Po zadnjem občnem zboru 
imamo še organizacijsko delo v klubu 
zastavljeno drugače. V klubu imamo 
predsedstvo, njegove naloge so dol-
goročne. najtežje in tudi najpomem-
bnejše. Tako je ena pomembnih nalog 
sedanjega predsedstva, da v nasled-
njem obdobju zagotovi športni objekt. 

Tine Štajner 

ki nam bo omogočal razvoj atletike. 
Vsi vemo, da sta naša sedanja steza in 
stadion dotrajana, in da na teh objektih 
ni mogoče organizirati nobenega tek-
movanja več. Mednarodna atletska 
zveza predpisuje tekališča in podlago 
zanje glede na kakovost tekmovanja.« 

Ob tem zadnjem uspehu je bilo celo 
slišati očitke, češ, da si pomagate tudi z 
drugimi atleti? 

»Resnično vsi atleti naše ekipe niso 
rojeni Velenjčani, prišli so od drugod. 
To je za nas logično, če vemo. da so tu 
delavci iz mnogih krajev naše države. 
Toda, povedati moram, da so ti ljudje 
atletsko zrastli prav pri nas. Mogoče je 
najlepši primer sedaj naš atlet Romeo 
Živko, ki je prišel lani z Reke z zelo 
skromnim rezultatom na 1.500 m. Tu 
je hitro in bliskovito napredoval ter 
danes že »trka« na vrata državne re-
prezentance.« 

Ob koncu pogovora s Tinetom 
Štajnerjem naj zapišemo še tele nje-
gove besede: »Atletikaje v primerjavi z 
drugimi športi v občini, če se tako iz-
razim. skromen šport, vendar ne tako 
skromen, da bi lahko shajal brez tistih 
osnovnih in potrebnih finančnih 
sredstev. Tu moram na prvem mestu 
omeniti, da so nam dolga leta, pra-
ktično od vsega začetka obstoja kluba, 
delavci delovne organizacije Rudnika 
lignita Velenje stali ob strani v slabih in 
dobrih časih. Prav njim se moramo 
zahvaliti, da se ta rdeča nit razvoja 
atletike vleče skozi vsa leta. Poleg tega 
so nam pomagali seveda tudi drugi. V 
prihodnje pričakujemo podporo širše 
velenjske javnosti in mislim, da bomo s 
svojimi uspehi lahko prepričali tele-
snovzgojne forume in ostale v občini, 
daje treba v atletiko vložiti nekaj več. 
če hočemo resnično imeti takšno 
kvalitetno atletiko, kot jo želimo na-
praviti pri atletskem klubu.« 

V soboto in nedeljo bo v Zagrebu 
finalno tekmovanje za Atletski pokal 
Jugoslavije za člane in članice. Na to 

Tomislav Popetru 

tekmovanje se je uvrstilo tudi sedem 
velenjskih atletov, in sicer: Romeo 
Živko na 800 in 1500 m, Tomislav Po-
petru na 1500 m, Dragan Anič 3000 m 
ovire, Bogdan Vuk — krogla, disk, 
Boris Režek — daljina, Robi Gaber in 
Tine Štajner — štafeta 4x400 m. 

Na ta sobotni in nedeljski nastop so 
se velenjski atleti zelo marljivo pri-
pravljali. Nekateri so odšli za nekaj dni 
v Logarsko dolino, da bi se tudi v 
družbi atletov iz vse države kar naj-
bolje uvrstili. Obiskali smo jih in v 
beležnico zapisali nekaj mnenj Tomis-
lava Popetruja in Romea Zivka o ve-
likem uspehu v Novi Gorici in o izg-
ledih za naprej. K pogovoru pa smo 
pritegnili tudi Staneta Miklavžina. ki 
seje znova vrnil k atletiki. 

TOMISLAV POPETRU: 
»Osvojitev prvega mesta na Atletskem 
pokalu Slovenije je za tak klub, za 
malo mesto kot je Titovo Velenje, zelo 
velik uspeh. Takšen uspeh celo težko 
doseže veliko mesto. Moč našega klu-
ba je v tem. da smo vsi kot eden. kot ena 
družina. S svojim nastopom sem bil v 
Novi Gorici nadvse zadovoljen in 
lahko rečem, da sem presenetil. Feb-
ruarja sem prišel iz vojske in v štirih 
mesecih sem dosegal takšno formo, da 
sem popravil svoj osebni rekord iz leta 
1980 v teku na 1500 m; od 3:47.0 na 
3:46,1. S tem rezultatom se uvršča na 
šesto mesto v Jugoslaviji. To je doslej 
moj največji uspeh in želim si. da bi v 
Zagrebu opravičil svoj nastop.« 

ROMEO ŽIVKO: Na Reki nisem 
imel dobrih razmer za treniranje, s 
tem pa tudi ne možnosti napredovanja. 
Če želim napredovati, moram menjati 
klub. sem si dejal in prišel v Titovo 
Velenje. Precej zaslug za to ima tudi 
Tomo (Popetru). s katerim sva se 
spoznala na enih od pripravah. Tu so 
pogoji za treninge odlične, če izvza-
memo stezo. No. mi tako veliko treni-
ramo v gozdu oziroma izven stadiona. 
Kot mladinec sem nastopal v re-
prezentanci v teku čez ovire, sedaj pa 
sem prešel na 1.500 m. kjer imam ve-
liko večje možnosti za dobre rezultate 
in uvrstitve. Ni mi žal. da sem prišel k 

Romeo Živko 

velenjskemu atletskemu klubu. Žal bi 
mi bilo, če bi bil ostal na Reki. Povedati 
moram, da mi tudi sodelavci v Domu 
učencev gredo zelo na roke. Od 
oktobra, ko sem prišel v ta klub, sem 
zelo napredoval. Se lani je bil moj 
rezultat na 1.500 m 4:52,8, letos pa sem 
ga na tekmovanju na Dunaju izboljšal 
kar za 9 sekund (3:43.7).« 

Na pokalu v Zagrebu bo prav v teku 
na 1.500 m najmočnejša konkurenca. 
Kljub temu »novopečeni« velenjski 
atlet Romeo Živko veliko pričakuje od 
tega nastopa. Tudi upravičeno, saj seje 
na to finalno tekmovanje uvrstil s 
četrtim najboljšim rezultatom letos v 
državi. »Moram se uvrstiti med prve 
tri. Mislim, da to glede na dosežene 
moje rezultate ni nemogoče,« je pribil. 

STANE MIKLAVŽINA: Temu ve-
lenjskemu atletu.so poznavalci atletike 
pripisovali velike možnosti. Toda iz-
nenada seje atletike naveličal. Med-
tem je odslužil tudi vojaški rok, minili 
sta dve leti in spoznal je, da brez nje ne 
gre. »Pregovorili so me kolegi, njihovo 
vztrajanje, naj se vrnem in tudi to, da 
rad tečem.« je »opravičil« svojo vrnjtev 
k atletiki ter dodal, da po desetih let 
vendarle ni lahko dati atletiki slovesa. 

S temi besedami je Stane Miklavži-
na »opravičil« svojo vrnitev. Zaveda 
se, da je v dveh letih netreniranja ve-
liko zgubil, daje treba sedaj začeti spet 
vse znova. Pa vendarle: »Načrtujem, 
da bi se v dveh letih vrnil v solidno 
formo, da bi dosegal spet 14 minut v 
teku na pet tisoč metrov. Če pa bo 
boljše, bom seveda zelo zadovoljen.« 

Zaradi neustrezne steze bo delež 
atletskega kluba pri organizaciji do-
mačih prireditev, razen mitingov, 
skromnejši. Za dan rudarjev bodo v 
soboto. 30. junija, na stadionu ob 
Jezeru, pripravili srečanje Kriterij 
slovenskih mest v atletiki. 

Jeseni pa bodo organizirali mlajše 
mladinsko prvenstvo Slovenije, in si-
cer za kategorijo mlajše mladinke in 
mladince. Radi pa bi obnovili tudi 
staro tekmovanje — četveroboj dolin. 

NiMi 

Stane Miklavžina 

Uspešna smučarska sezona 
Tekmovalci in drugi člani smučarske-

ga društva Velenje so preteklo nedeljo 
končali nadvse uspešno sezono s klub-
sko tekmo na plazu v Logarski dolini in 
z občnim zborom v planinskem domu. 

Iz poročil predsednika kluba Martina 
Budna, trenerjev ter članov izvršilnega 
odbora je bilo moč razbrati, da so 
načrtovani cilji skoraj v celoti uresniče-
ni. To ne velja le za posameznike — 
mnogi med njimi so v republiški selek-
ciji, ampak tudi za dosežke na področju 
množičnosti in pri organizaciji raznih 
tekmovanj. V sicer kritičnih poročilih 
so razpravljalci odkrito pokazali na sla-
bosti, hkrati pa pohvalili za dosežene 
uspehe tudi nekatere tekmovalce in 
prizadevne posameznike, ki so s svojim 
vestnim delom prav tako pripomogli k 
uspešnemu zaključku sezone. Vsi ti so 
prejeli ob 15-letnici smučarskega kluba 
Velenje posebna priznanja. 

Dosežene uspehe in prizadevanja čla-
nov kluba je v svojem govoru pohvalil 
tudi predsednik Zveze telesnokulturnih 
organizacij ter hkrati opozorit na 
skromne materialne možnosti za hitrejši 
razvoj posameznih interesnih dejavnosti 
v naši občini. Zato je tudi pobuda po 
združitvi smučarjev skakalcev, 
alpinicev, tekačev ,,pod eno streho" 
nadvse dobrodošla. 

Posebno pozornost so udeleženci ob-
čnega zbora namenili organizaciji 
evropskega pokala za ženske, še posebej 
zato, ker so organizatorjem te prireditve 
za prihodnjo sezono zaupali organizaci-
jo tekme evropskega pokala za moške 
na Golteh. Ob tej priložnosti so mno-
gim prizadevnim smučarskim delavcem 
in privržencem smučanja, ki so 
sodelovali pri pripravi in izvedbi te tek-
me, podelili posebna priznanja. 

Na plazu pod Planjavo pa so nato 
pripravili še klubsko tekmo. Pri ciciba-
nih je zmagal Racal pred Anderličem in 
Bogatajem. V kategoriji mlajših pionir-
jev je osvojil prvo mesto Rautar, njegov 
klubski tovariš Gorišek je bil drugi, na 
tretje mesto pa se je uvrstil Zivko. Med 
starejšimi pionirji je bil najboljši Rav-
njak, Bogataj pa je bil drugi. Pri 
mlajših mladincih je zmagal Silovšek, 
na drugo mesto se je uvrstil Skrubej. A. 
Zevart, Cerman in Glavotinšek so bili 
najboljši pri članih. 

Kacova je bila najboljša pri ciciba-
nkah, druga Kemperle, tretja pa je 
prismučala na cilj Budnova. V 
kategoriji mlajših pionirk je zmagala 
Kemperle, druga je bila Ravnjakova, 
tretja pa Skrubejeva. Pri starejših 
pionirkah je zmagala Zormanova, 
Posovnikova pa je b: najboljša med 
mladinkami. 

MPZ Stane Sever 

Jubilejni koncert 
Člani mešanega pevskega zbora 

Stane Sever iz KS Škale Hrastovec, ki 
ga vodi Pavla Lipnik, slavijo letos pet-
letnico delovanja. Ta majhen jubilej 
bodo proslavili v soboto, 16. junija, s 
celovečernim koncertom v gasilskem 
domu v Skalah. Na koncertu bo sode-
loval tudi otroški pevski zbor iz tam-
kajšnje podružnične šole. Koncert se 
bo začel ob 20. uri. Ljubiteljic petja 
vabijo, da se njihove prireditve ude-
ležijo v čimvečjem številu. 

MILIČNIKI SO ZAPISALI • MILIČNIKI SO 

Čigavi so najdeni Zabodel 
predmeti 

Delavci Postaje milice Titovo 
Velenje so pri odkritju storilcev 
kaznivih dejanj odkrili številne 
predmete (na sliki), za katere se ne 
vedo čigavi so. Med predmeti je 
tudi pet avtomobilskih koles. Va-
bijo občane, ki so jim bili v 
zadnjem času ukradeni avtomobil-
ski deli in podobno, da se oglasijo 
na Postaji Milice Titovo Velenje. 

gaje 
z nožem 
Malo pred polnočjo, 10. junija 

letos je na Ulici talcev 15 v Šošta-
nju Janko Teodorovič z nožem 
zabodel Riza Bogiičanina. Hudo 
poškodovanega so ga prepeljali v 
bolnišnico, Janka Teodoroviča pa 
so predali preiskovalnemu sodni-
ku. 

V PONEDELJEK NA VELENJSKI TRŽNICI 

© Obrtno 
združenje 
Titovo Velenje 

VABI 
na ogled obrtnega sejma 
v Rdeči dvorani,. 

Prve breskve 
Ta ponedeljek so bile cene na 

veleniski tržnici v primerjavi s 
preteklim tednom že precej nižje. 
Najbolj se to pozna pri paradiž-
niku. ki so ga še pred tednom 
ponujali po 300 dinarjev za ki-
logram, ta teden pa velja »samo 
še« 150 ali 180 dinarjev, odvisno 
od prodajalca, kjer ga kupite. 

Na tržnici se je v tem tednu 
pojavilo tudi nekaj nove zelenjave, 
med sadjem pa so novost prve 
letošnje breskve. Pa pojdimo lepo 
po vrsti. 

Najprej zelenjava: kumare 
prodajajo po 120 in 150 dinarjev 
za kilogram, letošnje* čebulo so 
ocenili na 80 in J20 dinarjev, 
lansko pa prodajajo po 100 di-
narjev za kilogram. Ta teden seje 
na trgu pojavil tudi stročji fižol, za 
katerega je potrebno odšteti 160 
dinarjev za kilogram in grah, ki 
velja 120 ali 140 dinarjev. Bučke 

Odprt bo od 15. 
do 24. junija 
vsak dan od 
9. do 19. ure. 

prodajajo po 150 dinarjev, solato 
po 100 dinarjev, papriko po 150 
dinarjev, česen velja 250 dinarjev, 
letošnji krompir se je s ceno že 
tudi malo »spametoval«, velja pa 
še vedno 100 dinarjev. 

Sadje: Novost na trgu so bres-
kve. Za kilogram je potrebno 
odšteti 250 dinarjev. Sicer pa je 
med sadjem največ jagod, ki soiih 
v ponedeljek prodajali po 150 ali 
180 dinarjev za kilogram, češnje 
pa 140. 150 ali 160 dinarjev, ja-
bolka po 120 dinarjev, grapefruit 
je veljal 190 dinarjev, limone 184 
ali 200 dinarjev, suhe slive so 
prodajali po 100 dinarjev in orehe 
po 300 dinarjev. 

V času. koje sadja na trgu že kar 
nekaj, nam prodajalci ponujajo 
tudi banane, ki smo jih pogrešali 
celo lansko leto. Kilogram tega 
slastnega južnega sadeža stane 
220 dinarjev. 

© 


